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У ЖИЖИ

На основу најновијих анали-
за, ниво страних директних 

инвестиција ове године према-
шиће цифру од 4,5 милијарди 
евра. У првој декади септембра, 
ниво страних директних ин-
вестиција био је за 12,3 одсто 
виши него прошле године, што 
значи да је за очекивати да има-
мо више од 4,5 милијарди евра 
страних директних инвестиција 
током целе године. Према пре-
лиминарним подацима Наро-
дне банке Србије, у првој поло-
вини године у Србију је ушло 
око 2,3 милијарде евра страних 
директних инвестиција.

Председник Србије Александар 
Вучић најавио је да ће ускоро 

бити представљен комплетан про-
грам како да се смање листе чекања 
у здравственим установама.

„Смањење листи чекања је за нас 
приоритет, а позивам људе да иду 
на бесплатне прегледе недељом, по-
себно оне старије од 50 година. И 
сам ћу отићи да се прегледам и по-
казаћу јавно да сам дошао као и сви 

остали грађани. То је предвиђено за 
све људе старије од 40 година, да ви-
димо ако се појавила нека аномалија, 
болест, да то лечимо одмах. А те ли-
сте чекања су део наше неодговор-
ности, цениш нешто тек кад чекаш, 
онда си спреман и да платиш, а онда 
је то део корупције. Компликовано је 
и биће много проблема, али сад ћемо 
са свим тим да се изборимо“, пору-
чио је председник Вучић.

Влада Републике Србије, на 
ванредној седници, којој је 

присуствовао председник Ср-
бије Александар Вучић, усвоји-
ла је Закључак о образовању 
Радне групе за разматрање 
активности и мера у циљу ак-
тивирања обавезе служења 
војног рока, чиме су отпочеле 
све потребне радње са циљем 
омогућавања увођења обавез-
ног војног рока. Према тренут-
ним предлозима, предвиђено 
је да ће обавезни војни рок за 
мушкарце трајати 75 дана, а да 
служење војног рока за жене 
бити добровољно и да ће се 
одвијати под истим условима.

Премијер Милош Вучевић 
изјавио је да је идеја да обавез-
но служење војног рока почне у 
септембру 2025. године.

„То није само питање изме-
не закона и административних 
техничких мера, већ следи и 
припрема касарни, логистике, 
као и медицинских центара у 
којима ће се врштити прегледи 
регрута. Онда да припремимо 
цео процес и обуке које ће бити 
изазовне за наше официре и 
подофицире, који ће у 75 дана 
да изврше ту основну војничку 
обуку за нову војску, односно 
наше нове регруте“, рекао је 
премијер Вучевић.

„Грађани ће од 1. септембра 
до краја октобра, у оквиру 
акције „Најбоља цена“, по 
ценама које су повољније 
од акцијских, у 2.500 мало-
продајних објеката, моћи 
да купе 81 врсту производа, 
заправо 700 конкретних про-
извода“, изјавио је премијер 
Србије Милош Вучевић на 
представљању акције.

Навео је да ће произво-
ди имати ознаку „најбоља 
цена“, а реч је о прехрамбе-
ним и производима за личну 
и кућну хемију, као што су 
месо, јабуке лук, кафа, риба, 
шампони, тоалет-папир и 
слично. Такође, истакао је 
да снижење, у просеку, из-
носи 26,82 одсто и да ће до-
маћинства моћи да уштеде 
од 8.000 до 22.000 динара.

Председник Владе Вуче-
вић рекао је да се припрема 
још много других мера јер 
Влада мора да води рачуна 
о грађанима и да је проблем 
ако трговци на њима оства-
рују екстрапрофит. Објаснио 
је да све ово мора пажљиво 
да се припреми да се не би 
нарушио принцип тржишне 
економије и како се ником 
не би оспорило право да 
послује.

„Понављам, немам про-

блем да ико има профит, 
али имам проблем ако неко 
ствара екстра профит. Влада 

мора да води рачуна о при-
вреди и о грађанима, а по-
себно о људима са нижим за-

радама, о пензионерима, да 
би осетили бригу државе“, 
нагласио је Вучевић.

АКЦИЈА НАЈбољА ЦЕНА

оД 1. СЕПТЕмбРА До КРАЈА оКТобРА 
81 ВРСТА ПРоИзВоДА По НИжИм ЦЕНАмА

СмАЊЕЊЕ ЛИСТА чЕКАЊА 
У зДРАВСТВЕНИм УСТАНоВАмА

НАРоДНА бАНКА СРбИЈЕ

У 2024. ГоДИНИ ВИШЕ оД 
4,5 мИЛИЈАРДИ ЕВРА СТРАНИХ 

ДИРЕКТНИХ ИНВЕСТИЦИЈА

ПочЕЛЕ ПРИПРЕмЕ зА УВођЕЊЕ 
обАВЕзНоГ ВоЈНоГ РоКА

Јоргованка Табаковић

Председник владе Милош вучевић ПредсТавио Је акциЈу „наЈбоља цена“

Министар спољних по-
слова Марко Ђурић 

био је у Њујорку домаћин 
пријема „Србија иза бу-
дућности“ на маргинама 
79. заседања Генералне 
скупштине УН.

На скупу је пријатељи-
ма и партнерима из целог 
света представљена Спе-
цијализована изложба 
Експо 2027, као и успеси 
Србије у области науке, 
вештачке интелигенције, 

биотехнологије и креатив-
них индустрија.

„Представили смо ви-
зију којом ће регион у 
којем живимо постати ре-
гион успеха и регион који 
се, уместо на поделе, су-
кобе и бесмислене заваде 
које доминирају европ-
ском па и светском полит-
иком, фокусира на нове 
технологије, на сарадњу, 
на вештачку интелиген-
цију“, нагласио је Ђурић.

СРбИЈА У ЊУЈоРКУ 
ПРЕДСТАВИЛА УСПЕХЕ У 

обЛАСТИ НАУКЕ, ВЕШТАчКЕ 
ИНТЕЛИГЕНЦИЈЕ, 

бИоТЕХНоЛоГИЈЕ
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Председник Србије Алек-
сандар Вучић одржао 
је још један историјски 

говор за говорницом Гене-
ралне скупштине Уједињених 
нација у којем је храбро, јасно 
и гласно указао на кршење 
међународног права и лице-
мерје најмоћнијих земаља по 
питању Србије, те апеловао на 
очување мира у свету.

На почетку говора цитирао 
је легендардног вођу покрета 
за независност Индије Маха-
тму Гандија да нема пута ка 
миру, већ да је мир пут, као и 
америчког председника Џона 
Кенедија који је говорио да 
човечанство мора окончати 
рат, пре него што рат оконча 
човечанство.

„Обраћам вам се у име 
Србије, државе слободе и 
правде. Земље оснивача УН. 
Обраћам вам се у име земље 
која својим деловањем и 
принципијелном политиком 
одражава тему овогодишње 
скупштине. Ситуација у све-
ту делује још теже и мрачније 
него пре годину дана. Србија 

и њени грађани деле бол са 
свима који гину у ратовима, 
и на Блиском истоку и у Ук-
рајини. Делује невероватно 
да је свет на ивици нуклеар-
ног холокауста. Приближа-
вамо се ивици амбиса“, рекао 
је председник Вучић.

Додао је да је неопростиво 
да данас, у 21. веку, говори-
мо о језивим бројкама које 
се односе на децу страдалу 
у конфликтима и истакао да 
Србија подржава чланство 
афричких земаља у СБ УН, 
након чега је уследио аплауз.

„Морамо да вратимо веру 
у мир, једини пут који нема 
алтернативу. Свим генера-
цијама то дугујемо, будућ-
ност света је наш избор и 
одговорност“, поручио је 
председник Србије, а затим 
говорио, на примеру Србије, 
о томе како је срушена По-
веља УН и како су сви почели 
да се додворавају сили.

„Објаснићу на примеру 
своје земље, најлепше Ср-
бије, како је рушена и гаже-
на, и како је и данас камичак 
у ципели најмоћнијих, упр-
кос победама у Првом и Дру-

гом светском рату, највећим 
пропорционалним губицима 
у Првом рату, супротста-
вљању нацистима“, рекао је 
председник Вучић и упозо-
рио на Пандорину кутију која 

је отворена пре много годи-
на, а о којој сви ћуте.

„Надмоћност Запада до-
вела је до краја историје и 
потпуног овладавања запад-
них идеја у свим деловима 
друштвеног живота. Такво 
непостојање равнотеже сру-
шило је и СССР и Југославију. 
То се није десило случајно, 
нити само од себе, већ уз 
учешће западних служби, 
како у СССР, тако и у Југо-
славији. Данас смо чули од 
многих да је нападом на Ук-
рајину отворена Пандорина 
кутија. То је неистина“,  иста-
као је председник.

Додао је да Србија подржа-
ва територијални интегритет 
Украјине, али и објаснио да 
лидери великих сила пози-
вају на поштовање Повеље 
УН по питању Украјине, али 
не позивају на поштовање 
када је у питању Србија.

„У налету сопствене моћи, 
када су мислили да могу да 
раде шта хоће, почели су да 
руше норме међународног 
права. Газили су све норме 
међународног права, нису ни 

тражили образложења! Ср-
бију су напали и извршили 
агресију, а није их било бри-
га за Повељу УН“, истакао је 
председник.

Подсетио је и на цепање 
Србије и на то што сада ли-
дери западних сила лице-
мерно говоре о опасности од 
сецесионизма.

„У овом документу, који др-
жим у рукама, пише да нико, 
сем снага под контролом 
УН, то су сада снаге КФОР, 
не сме да има оружану силу 
на тлу КиМ. Што је у складу 
са Резолуцијом 1244. А они 
који су извршили агресију на 
Србију, покушавају да одвоје 
део наше територије. Хоће 
да отцепе КиМ од Србије и 
наоружавају такозване КБС 
да већ сутра прерасту у војс-
ку Албанаца на територији 
Србије. И када их питамо по 
ком то међународном акту 

раде, пошто је то поку-
шај да се изазове рат и 
руше норме УН, добије-
мо најглупљи одговор 
на свету. Кажу да не по-
штују Резолуцију 1244, 
јер су признали Косово 
пре 15 година. Кажу да 
су сила и Бог, и да могу 
да раде шта хоће и ко-
лико год хоће“, истакао 
је председник Вучић, и 
поставио питање свим 
државама, осим оним 
послушничким.

„Шта ми, као пред-
седници слободарских 
земаља, можемо да ра-
димо? Лажу годинама 
да ћемо донети рат на 
Балкан због Русије. Ми 
нисмо слуге ни САД ни 
Русије. Желим да добро 
разумете механизме 
лажи и да сви заједно 
покушамо да се окупимо 

овде и да мењамо ову 
организацију. Свет је на 
ивици катастрофе, сви 
тобоже бране принци-
пе, не признају грешке, а 
нема никаквих принци-
па! Само они мали, који 
немају куда, поштују 
принципе“, поручио је 
председник Србије.

Подсетио је не речи 

Владислава Јовановића, 
који је 1999. године упо-
зоравао да „ако се агре-
сија не заустави, пресе-
дан такве некажњене 
агресије довешће до 
агресије на низ држава 

мање и средње величи-
не“. Такође, цитирао је и 
некадашњег председни-
ка САД Барака Обаму да 
„прави мир није само од-
суство сукоба, већ при-
суство правде, слободе и 
могућности за све“.

„За Србе на Косову 
нема ни присуства прав-
де, ни личне слободе 

нити могућности за све. 
Политика Приштине 
своди се на прогон свега 
што је српско на КиМ. Од 
забране промета у дина-
рима, забране поштан-
ских услуга, до забране 
посете патријарха Пор-
фирија Пећкој патријар-
шији. А данас слушамо и 
од представника ЕУ Пе-
тера Стана, да не жели 
да поштује Повељу УН. 
Кључно питање је: Како 
да се супротставимо 
свему томе и који је пут 
Србије? Србија је данас 
најуспешнија земља на 
Балкану. Наша обавеза је 
да свима кажемо истину. 
Ове велике не занима ни 
право ни истина. А мала 
и поносна Србија жели 
да буде посвећена еко-
номском напредовању и 
да гледа у будућност, да 
принципи међународ-
ног права буду враћени 
на светску позорницу. 
Слободу и независност 
Србије никоме и никада 
нећемо дати. Верујем 
да ће снага земаља које 
смеју да говоре истину 
бити темељ другачијег и 
бољег света“, закључио 
је председник Србије, 
а салом се проломио 
аплауз.

ГЕНЕРАЛНА СКУПШТИНА УЈЕДИЊЕНИХ НАЦИЈА

зА СРбЕ НА КоСоВУ НЕмА НИ 
ПРАВДЕ НИ СЛобоДЕ

ВЕЛИКИ СУ СРУШИЛИ НоРмЕ 
мЕђУНАРоДНоГ ПРАВА КАД СУ 
НАПАЛИ СРбИЈУ

ПоКРЕНУЛИ СУ РАТоВЕ И 
СВЕТСКИ УжАС, НА ИВИЦИ 
Смо АмбИСА И НУКЛЕАРНоГ 
ХоЛоКАУСТА

оРДЕН СРПСКЕ зАСТАВЕ 
ПРВоГ СТЕПЕНА 
ВАСИЛИЈУ НЕбЕНзЈИ

САСТАНЦИ СА СВЕТСКИм 
ДРжАВНИЦИмА

ХИТНЕ мЕРЕ По 
ПИТАЊУ КоСоВА 

И мЕТоХИЈЕ

Као одговор на све репресивније мере 
власти Аљбина Куртија према Србима на 

Косову и Метохији, председник Србије Алек-
сандар Вучић обратио се јавности и обело-
данио мере које Србија захтева да буду ис-
пуњене по питању КиМ, како би се остварио 
било какав озбиљан напредак у дијалогу.

1. 
Расписивање и одржавање слободних 

и демократских локалних избора на севе-
ру Косова и Метохије, уз учешће Мисије 
ОЕБС и ЕУ.

2. 
Примена члана 9 Првог Бриселског спо-

разума кроз колективни повратак Срба у 
Регионални директорат КП Север.

3. 
Повратак српских судија и тужилаца на 

правосудне функције.
4. 
Повлачење специјалних снага тзв. ко-

совске полиције из нелегално саграђених 
база и контролних пунктова на северу КиМ 
и повлачење из свих институција, које су 
од 1999. године до нелегалног затварања 
2024. године пружале виталне јавне и ад-
министративне услуге грађанима.

5. 
Хитно формиранье Заједнице српских 

општина, односно усвајање коначног На-
црта статута ЗСО на начин предвиђен По-
словником о раду Управљачког тима, од 
стране демократски изабраних представ-
ника српске заједнице на Северу КиМ.

6. 
Неодложна примена гаранциіа ЕУ и 

САД од 28. децембра 2022. године и мо-
ментално ослобађање свих политичких 
затвореника који су ухапшени од тзв. ко-
совске полиције због свог демократског, 
грађанског или политичког активизма.

7. 
Неодложно омогућавање несметаног 

платног промета и поштанских услуга.
Председник Вучић навео је да је све 

то предвиђено у споразумима и позвао 
Квинту и међународну заједницу да се 
држе онога што су сами написали, али и 
додао да верује да међународној заједни-
ци неће пасти напамет да се тога држи.

Поред повратка на статус кво анте, 
мере које је изнео председник Александар 
Вучић су:

Косово и Метохија као подручје посеб-
не социјалне заштите.

Отпорност српских институција на КиМ.
Успостављање посебног тужилаштва.
Одлука о нелегалности свих органа и 

институција образованих након што је Ко-
сово прогласило независност, као и аката 
које су донели.

„Мере које смо донели су нелаке, захте-
вају огроман труд и наилазиће на отпоре. 
Шта год да смо предложили, на крају би сви 
били против. Они који данас позивају на 
оружје, да их позовемо да намештају кре-
вет, рекли би да им је тешко, а камоли да ра-
тују. Они који позивају на признање Косова 
и суочавање са прошлошћу, да то учинимо, 
рекли би нам да смо издајници“, додао је 
председник Србије.

СНИмЦИ СА Ким НА мЕНХЕТНУ
Уочи говора председника 

Вучића у УН, по Менхетну 
су кружила три камиона са 
великим видео-бимовима са 
којих су пуштани снимци са 
КиМ на којима се види терор 
који Курти врши над срп-
ском народом.

„Ангажовали смо ове ка-
мионе, како бисмо подсе-

тили људе који су дошли 
из целог света у Њујорк на 
седницу УН, да им покаже-
мо да нисмо одустали и да 
ћемо наставити да гурамо 
правду и истину“, рекао је 
Алекс Митровић, испред 
српске дијаспоре у Амери-
ци, која је ово и организо-
вала. 

Председник Србије 
Александар Вучић уру-
чио је Орден српске 
заставе првог степена 
сталном представнику 
Русије у УН Василију Не-
бензји у Мисији Србије у 
УН, за нарочите заслуге у 
развијању међународних 
односа и учвршћивању 
мирољубиве сарадње 
и пријатељских односа 
Србије и Русије. Такође, 
Орденом српске заставе 

другог степена одлико-
вао је заменице сталног 
представника Русије при 
УН Ану Јевстигњејеву и 
Марију Заболоцкају.

Орден српске заставе 
првог степена добила је 
и стална представница 
Мађарске при УН Жужа-
на Хорват, а одликовани 
су и представнци свих 
држава које су помогле 
Србији по питању Резо-
луције о Сребреници.

На маргинама заседања 
Генералне скупштине УН, 
председник Вучић састао се 
са бројним светским држав-
ницима и представницима 
компанија. Разговарао је 
са председницима Конга 
Феликсом Чисекедијем Чи-
ломбом, Ирана Масудом 
Пезешкијаном, Анголе Жо-
аом Лоренсом, Македоније 
Горданом Сиљановском 
Давковом, Кипра Никосом 
Христодулидисом... Су-
срео се и са председницима 
влада Норвешке Јонасом 
Гар Стереом, Турске Реџе-

пом Тајипом Ердоганом, 
Белгије Александром де 
Кроом, Грчке Киријакосом 
Мицотакисом... Важне раз-
говоре имао је са министри-
ма спољних послова Кине 
Ванг Јием и Луксембурга 
Гзавијеом Бетелом, као и са 
директорком ММФ-а Крис-
талином Георгиевом и ди-
ректором компаније Филип 
Морис Јацеком Олчаком. 
Присуствовао је пријему 
који су организовали кан-
целар Немачке Олаф Шолц 
и председник Намибије 
Нанголо Мбумба.

ЊУЈоРК

ПРЕДСЕДНИК СРбИЈЕ АЛЕКСАНДАР 
ВУчИћ оДРжАо ЈЕ ЈоШ ЈЕДАН 

ИСТоРИЈСКИ ГоВоР И ХРАбРо УКАзАо 
НА КРШЕЊЕ мЕђУНАРоДНоГ ПРАВА 

И ЛИЦЕмЕРЈЕ НАЈмоћНИЈИХ зЕмАљА 
По ПИТАЊУ СРбИЈЕ
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бЕоГРАД/НоВИ САД

Председник Ср-
бије Александар 
Вучић угостио 

је у Београду и Но-
вом Саду председника 
Француске Емануела 

Макрона, са којим је 
разговарао о важним 
политичким питањима 
и стратешким правци-
ма за унапређење са-
радње двеју земаља.

Током посете потпи-
сани су бројни спора-
зуми важни за намен-
ску индустрију, веш-
тачку интелигенцију, 
ИТ сектор, иновације, 
нуклеарну енергију, 
критичне сировине, 
аутомобилску индус-
трију, аеронаутику, 

летеће аутомобиле, 
пољопривреду, пречи-
стаче отпадних вода, 
изградњу и управљање 
постројењима, образо-
вање и здравство.

„Разговарали смо и 
о важним политичким 
питањима. Говорили 
смо и о миру у Европи. 
Изразио сам жељу да 
ситуација на Западном 
Балкану буде потпу-
но стабилна и верујем 
да ћемо и по том пи-
тању имати подршку 
Француске“, навео је 
председник Вучић и 
поменуо потенцијалну 
сарадњу две земље у 
оквиру развоја нукле-
арних програма, до-

ПРЕДСЕДНИК ФРАНЦУСКЕ ЕмАНУЕЛ мАКРоН боРАВИо ЈЕ У ДВоДНЕВНоЈ зВАНИчНоЈ ПоСЕТИ НАШоЈ ДРжАВИ

ФРАНЦУСКА ЈЕ ИСКРЕНИ ПРИЈАТЕљ СРбИЈЕ

дајући да Србија за десет 
година неће имати довољно 
електричне енергије уколико 
не буде користила нуклеарну 
енергију.

„Верујем у француско-срп-
ско пријатељство и у резул-
тате које смо досад постигли. 
Француска је земља на коју 
се угледамо, ослањамо и са 
којом настављамо да радимо. 
Јачање односа и сарадње Ср-
бије и Француске представља 
поштовање и надоградњу на-
ших историјских веза, али и 
пут у заједничку будућност“, 
поручио је председник Вучић. 

Председник Емануел Ма-
крон се захвалио председни-
ку Вучићу на топлом дочеку 
и навео да му је драго што се 
са својом делегацијом вратио 
у Србију.

„Желео бих да поново упу-
тим поруку пријатељства 
Француске Србији и да на 
најодлучнији начин изјавим 
да је вашој земљи место у Ев-
ропи, Европској унији“, рекао 

је председник Макрон, иста-
кавши да су у последњих пет 
година односи Србије и Фран-
цуске доживели нови узлет.

„Ојачала је наша економ-
ска сарадња. Француска 
предузећа дугорочно су се 
ангажовала на инфраструк-
турним пројектима као што 
су београдски метро, модер-
низација аеродрома „Нико-
ла Тесла“, модернизација 
мреже за електродистрибу-
цију, управљање отпадом и 
сарадња у области здрав-
ства. Моја порука је једнос-
тавна. Европској унији по-
требна је јака и демократска 
Србија, а Србији је потребна 
јака и суверена Европска 
унија како би бранила њене 
интересе. Србији је место у 
ЕУ и она може да послужи 
као пример читавом региону 
Западног Балкана, а ми смо 
спремни да пружимо подрш-
ку свим напорима који су не-
опходни, у области еконо-
мије, побољшању владавине 

права и свакодневног живо-
та“, поручио је председник 
Макрон.

Другог дана званичне по-
сете, француски председник, 
заједно са председником 
Србије, обишао је сталну по-
ставку Галерије Матице српс-
ке у Новом Саду, у којој је из-
ложена национална уметност 
Србије од 18. до 20. века.

„Радује ме што сам имао 
прилику да покажем изван-
редну колекцију српског 
сликарства, међу којима дела 
Уроша Предића, Саве Шума-
новића, Милана Коњевића 
и Петра Добровића, који су 
били наша спона са париском 
школом сликарства“, навео је 
председник Србије.

Председник Вучић и пред-
седник Макрон обратили су 
се на Форуму о младима и 
вештачкој интелигенцији у 
компанији „Ингрид-Шнајдер 
електрик“. Такође, откри-
вањем плоче обележили су за-
вршетак кључних радова у ок-
виру пројекта модернизације 
и проширења београдског ае-
родрома „Никола Тесла“. 

„Хоћу да захвалим пред-
седнику Емануелу Макрону 

за ангажман француских ком-
панија у Србији, укључујући 
и озбиљан и одговоран по-
сао који је компанија „Венси 
ерпортс“ урадила на модер-
низацији београдског аеро-
дрома. Данас је то потпуно 
другачији, модернији, лепши 
и садржајнији аеродром. 
Бескрајно им хвала и на томе 
што у пракси показујемо како 
наша сарадња може много 
да донесе Србији и нашим 
грађанима, а надам се и фран-
цуским компанијама“, навео 
је председник Вучић.

„Велико ми је задовољство 
што сам могао да видим све 
што сте урадили. Хвала вам 
на поверењу што сте нам дали 
овај пројекат где смо могли да 
вам пренесемо наше вештине 
и знања. Желим да вам ка-
жем да је Француска пријатељ 
Србије и ја, лично, сам прија-
тељ Србије. Мислим да смо 
суштински унапредили одно-
се између Француске и Србије. 
Хвала вам на овој посети, хва-
ла вам на вашем пријатељству. 
Знајте да је Француска верни 
пријатељ Србије“, поручио је 
председник Макрон на крају 
посете.

КУПоВИНА 12 НоВИХ 
„РАФАЛ” АВИоНА

На церемонији раз-
мене потписаних би-
латералних докуме-
ната, објављено је да 
су министар одбране 
Братислав Гашић и 
Ерик Трапије, извршни 
директор компаније 
„Дасо“, потписали уго-
вор о набавци авиона 

„рафал“. Председник 
Вучић рекао је да је 
укупна вредност угово-
ра 2,7 милијарди и да је 
реч о набавци 12 потпу-
но нових авиона који ће 
бити у власништву Ре-
публике Србије, а под-
разумева и комплетан 
логистички пакет.

Председник Др-
жаве Израел 
Исак Херцог 

боравио је у званич-
ној посети Београду, 

где му је домаћин био 
председник Србије 
Александар Вучић, са 
којим је разговарао о 
многим важним пи-
тањима и међусобној 
сарадњи двеју земаља. 

„Србија и Израел 
имају врло добре од-
носе и трудимо се да 
их унапређујемо. Од 
изузетног значаја је 
да, у најкраћем мо-
гућем року, урадимо 
Споразум о слободној 
трговини и верујемо 
да ће то бити на обо-
страну корист. Имамо 
огроман простор за 
сарадњу у умрежа-
вању иновационих 
екосистема и научно-
технолошкој сарадњи, 
затим у пољопривре-
ди, а посебно у об-
ласти прехрамбених 
производа, као и о 
повећању пласмана 
наших производа у 

Израелу и обрнуто, 
у даљем привлачењу 
израелских инвес-
тиција у различите 
секторе“, истакао је 
председник Вучић и 
нагласио да је захва-

лио председнику Хер-
цогу и на подршци за 
ЕКСПО, уз уверење да 
ћемо успети заједнич-
ки да направимо изу-
зетно добре презента-
ције до 2027. године.

Председник Србије 
обавестио је пред-
седника Херцога и о 
свему што се збива на 
Косову и Метохији, 
као и потреби пошто-
вања међународног 
јавног права и По-
веље УН. Председник 
Израела рекао је да 
везе између наших 
народа сежу у далеку 
прошлост и да је по-
тенцијал за економску 
сарадњу огроман, као 
и да је крајњи циљ од-
носа две земље пот-
писивање Споразума 
о слободној трговини.

„Ово је изузетно 
важан тренутак у еко-
номској сарадњи на-

ших народа. Постоји 
заиста велики афини-
тет и способност обе 
стране да се постиг-
ну споразуми који се 
потписују“, поручио 
је председник Херцог 

и оценио да је потен-
цијал за сарадњу ог-
роман. Истакао је да 
Израел има изузетно 
јаку економију, која је 
продуктивна, инова-
тивна и која трага за 
даљим инвестиција-
ма и сарадњом.

„Србија има неверо-
ватну економију која 
доживљава стални 
раст са великим по-
тенцијалима. Србија 
се налази у срцу Ев-
ропе, између истока и 
запада, у многим сфе-
рама живота, мање на 
три сата лета удаљена 
од Израела. Тржиште 
рада је веома добро, 
са висококвалитет-
ним стручњацима, 
који владају добрим 
вештинама и можемо 
да говоримо о бес-
крајним улагањима у 
обе земље“, закључио 
је председник Херцог.

ПоСЕТА ПРЕДСЕДНИКА ДРжАВЕ 
ИзРАЕЛ ИСАКА ХЕРЦоГА

Главни циљ:
СПоРАзУм о 

СЛобоДНоЈ ТРГоВИНИ 
СРбИЈЕ И ИзРАЕЛА

бЕоГРАД

Председник реПублике Француске са ПредседникоМ 
реПублике србиЈе и ПредседникоМ владе реПублике србиЈе

исак Херцог и александар вучић

еМануел Макрон и александар вучић
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Председник Србије 
Александар Вучић бо-
равио је у Подрињу 

од 4. до 9. септембра, где је 
посетио више села и градова, 
и разговарао са грађанима 
o бројним важним темама, 
међу којима је био и пројекат 
„Јадар“ и отварање рудника 
литијума у овом крају.

У склопу обиласка овог 
дела земље, председник 
Србије уверио се како се 
одвијају радови на рекон-
струкцији пута Бојићи - Те-
кериш, као и на изградњи 
брзе саобрћајнице Шабац 
- Лозница, разговарао је са 
члановима Владе Србије о 
инфраструктурним пројек-
тима који се тичу овог краја, 
присуствовао је војној вежби 
у Гучеву, а затим у вечерњим 
часовима и пекао палачин-
ке и уштипке за војнике у 
лозничкој касарни, у којој је 
и сам био смештен.  

Такође, посетио је до-
маћинство Јовановић у 
Осечини, које је највећи из-
возник сувих шљива, као и 

женску мануфактуру пекмеза 
и слатког у Горњем Црњиље-
ву. Ручао је са мештанима за-
сеока Горње Мале, поводом 
асфалтирања пута којег ни-
кад раније нису имали, одр-
жао је тренинг утакмицу са 
јуниорима у Спортској хали 
„Лагатор“, разговарао је са 
запосленима у Дому здравља 
у Крупњу, посетио је ком-
плекс цркве Успења пресвете 
Богородице, обишао постав-
ку Музеја Рађевине...

У Љубовији је пуних осам 
сати разговорао са грађа-
нима о изградњи путева у 
селима, водоводнoj и другoj 
инфраструктури, решавању 
имовинско-правних односа, 
добијању субвенција, a по-
себно о  потенцијалном от-
варању рудника литијума. У 
разговору је учествовао и ди-
ректор компаније „Рио тин-
то“ Јакоб Стаусхолм и други 
представници ове фирме, 
као и министри у Влади Ср-

бије - министарка рударства 
и енергетике Дубравка Ђе-
довић, министар здравља 
Златибор Лончар, министар 
финансија Синиша Мали и 
министарка заштите живот-
не средине Ирена Вујовић.

Председник Вучић питао 
је представнике „Рио тинта“ 
да кажу колико новца је ком-
панија спремна да уложи у 
заштиту животне средине, а 
рекао је и да за 22 месеца мо-
рају да нам доставе три сту-

ПоДРИЊЕ

ПРЕДСЕДНИК ВУчИћ ПЕТ ДАНА РАзГоВАРАо 
СА НАРоДом ПоДРИЊА

дије о утицају рудника 
на животну средину. 
Истакао је примере где 
је „Рио тинто“ прекршио 
мере заштите живот-
не средине и поставио 
им три кључна питања: 
како ће да заштите чис-
тоћу наших вода - да не 
буде преливања из под-
земних вода у Јадар, из 
Јадра у Дрину, из Дрине 
у Дунав, затим шта ће да 
раде са отпадним мате-
ријалом, депонијама и 
сумпорном киселином, 
и како ће све то да ути-
че на пољопривредно 
земљиште у близини 
рудника.

„Овде, у Подрињу, 
видео сам огромну 
забринутост људи. И не 
говорим о онима који су 
политички противници, 
који по природи ства-
ри желе да искористе 
сваку прилику за своје 
политичке поене. Не 
желим да говорим ни о 
теоретичарима завере, 
већ говорим о обичним 
људима који су искрено 
забринути због могућ-
ности отварања рудни-
ка који може да утиче 
негативно на животну 
средину. Људи се, пре 
свега, плаше за своје 
воде, за Јадар, Дрину, 
Саву, Дунав. Плаше се 
за воде, плаше се за 
депонију и каква ће фо-
лија да буде, каква ће да 
буде заштита чак и ако 
је отпад чврст, плаше се 
за утицај сумпорне ки-
селине, плаше се много 
тога“, рекао је председ-
ник Вучић.

Директор компаније 
„Рио тинто“ Јакоб Ста-
усхолм поручио је да, 
ако буде реализован 
пројекат „Јадар“, неће 
бити загађења воде, 
ваздуха и земљишта ни 
због коришћења сум-
порне киселине, нити 

због депоније.
„Мислим да је ово 

добра расправа. Мора-
мо да будемо задовољ-
ни када је реч о води, 
употреби сумпорне 
киселине и депонији. 
Имате моје уверавање 
да неће бити никаквог 
загађења, ни вазду-
ха, ни земљишта, ни 
воде“, поручио је Ста-
усхолм и истакао да ће 
пољопривредна про-
изводња у комшилуку 
рудника литијума бити 
у потпуности иста као и 
пољопривредна произ-
водња било где другде.

„Радујем се да се по-
ново вратим у Лозницу. 
То је диван крај и желим 
да уживам у парадајзу и 
свим пољопривредним 
производима који су из 
суседства Јадра“, пору-
чио Стаусхолм и рекао 
да је највећи изазов 
компаније „Рио тинто“ 
задобијање поверења 
људи који живе изнад 
земље.

Председник Вучић, 
током разговора са 
грађанима, најавио је 
да ће лично да оде у 
Саксонију да види како 
се тамо ради по питању 
будућег рудника ли-
тијума.

„Немци хоће да буду 
први у Петој индус-
тријској револуцији. 
Хоћете ли да пропусти-
мо ту шансу? Не би нам 
био први пут. Стало ми 
је и до Рађевине и до 
Јадра. Стало ми је и до 
људи, страшно је што 
пада број становништва 
у селима око Лознице 
од 1953. године. Разго-
варамо о литијуму, али 
разговарамо и о свим 
пројектима везаним за 
Азбуковицу, за Љубо-
вију, за читаво Под-
риње“, поручио је пред-
седник Вучић.

ШЕСТ обЕћАЊА ДИРЕКТоРА „РИо ТИНТА”
Директор компаније „Рио тинто“ Јакоб 

Стаусхолм, који је допутовао из Лондона 
како би учествовао у разговору са председ-
ником Србије и са грађанима, каже да разуме 
да „Рио тинто“ још увек није задобио пове-
рење свих становника Србије, због чега је 
дао шест обећања.

Прво обећање односи се на то да ће лично 
водити рачуна и позивати на одговорност 
сваког руководиоца компаније, менаџера, 
запосленог или извођача радова на пројекту 
„Јадар“, који ће учествовати у изградњи и 
раду модерног подземног рудника.

Друго обећање односи се на то да ће 
хиљаде запослених у компанији „Рио тинто“ 
живети у Лозници, јести локалну храну, пити 

локалну воду, удисати локални ваздух и по-
штовати локалну заједницу.

Треће обећање је да подржава надзор над 
активностима „Рио тинта“ од стране локал-
не заједнице у вези са свим аспектима раз-
воја, изградње и рада рудника.

Четврто обећање односи се на то да ће 
тим „Рио тинта“ у Србији отворено и искре-
но разговарати са свима, да ће саслушати сва 
питања и понудити прецизне одговоре.

Пето обећање је да ако икада погреше, да 
ће признати грешку, исправити је, научити 
из ње и да је неће понављати.

Шесто обећање јесте да тим „Рио тинта“ у 
Србији никада неће престати да ради на томе 
да задобија и задржи поверење грађана.

вишесаТни разговор са грађаниМа о свиМ важниМ ПиТањиМа организован Је у љубовиЈи

Председник вучић ПрисусТвовао Је Тренингу 
Јуниора кошаркашког клуба „лозница“

срдачан сусреТ са грађаниМа осечине

ПосеТа цркви ПосвећеноЈ усПењу ПресвеТе 
богородице у доброМ ПоТоку код круПња
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По т п р е д с е д н и ц а 
Главног одбора СНС, 
потпредседница Владе 

и министарка заштите жи-
вотне средине Ирена Вујовић 
учествовала је у разговорима 
са грађанима у Љубовији на 
тему могућег отварања руд-
ника литијума у Јадру, зајед-
но са председником Србије 
Александром Вучићем, ре-
сорним министрима и пред-
ставнцима фирме Рио Тинто. 
О закључцима са састанка и 
о утисцима након разговора, 
за „СНС Информатор“ каже 
да смо видели колико је зна-
чајно када на челу државе 
имамо истинског лидера који 
је спреман да саслуша свако 
мишљење и питање, да сва-
ком грађанину одговори, као 
и да пред грађане доведе 
представнике компаније Рио 
Тинто да и они одговоре на 
сва питања и дилеме грађана.

- Председник Вучић је 
јасно ставио до знања пред-
ставницима компаније да 
ће и у случају пројекта „Ја-
дар“ остати непоколебљиви 
заштитник државе Србије 
и њених грађана, као и да 
компанији неће бити нимало 
лако у нашој земљи уколико 
жели да настави с пројектом, 
јер ћемо од њих захтевати 
највише могуће стандарде 
заштитe животне средине, 
какви се примењују и у ЕУ. 
Захваљујући том разговору, 
грађани су се уверили да ће 
њихов интерес бити апсо-
лутни приоритет и да неће-
мо дозволити реализацију 
пројекта, уколико компанија 
не докаже да ће у раду при-
менити најбоље доступне 
технологије. Пројекат „Ја-
дар“, у последње време, 
главни је инструмент који 
опозиција користи у поли-

тичке сврхе, како би ши-
рењем лажних информација 
и застрашивањем грађана 
покушала да се на улици, 
насилно и мимо воље већи-
не грађана, дочепа власти. 
Грађани су то одавно прозре-
ли и зато им на изборима не 
поклањају поверење. За раз-
лику од њих, ова власт је по-
ново показала да је достојна 
датог поверења грађана. Без 
обзира на препреке које му 
постављају политички опо-
ненти, председник Вучић је 
још једном потврдио да је 
увек спреман за демократски 
дијалог и беспоштедну бор-
бу за напредак Србије.

чега се плаше грађани 
када је реч о пројекту ру-
дарења литијума у доли-
ни Јадра?
Свакога од нас, грађа-

не, представнике Владе и 
стручњаке, највише интере-
сује да ли ће процес произ-
водње, који Рио Тинто плани-
ра, имати утицаја на животну 
средину и здравље људи. 
Зато од компаније очекујемо 
да недвосмислено докаже да 
би у раду примењивала нај-
савременије технологије које 
ће бити апсолутно безбедне 
и по здравље грађана и по 
околину. Охрабрује што су, 
током разговора у Љубовији, 
представници компаније по-
казали спремност да саслу-
шају и да унапреде првобитна 
решења тамо где се показало 
да постоји таква потреба, као 
што је случај са решењем за 
одлагање отпада. На захтев 
председника Вучића, компа-
нија се обавезала да уложи 
додатна средства у изградњу 
депоније која ће бити више-
струко обезбеђена. Наста-
вићемо да инсистирамо да 

се унапреди сваки аспект, све 
док Рио Тинто не докаже да 
технологије које планира да 
користи неће имати негати-
ван утицај на квалитет ваз-
духа, воде и земљишта и да 
је пројекат потпуно безбедан 
по здравље људи и животну 
средину.

Како коментаришете 
досадашњи ангажман 
људи из струке?
- Бројни су представници 

академске заједнице који су, 
свесни значаја литијума за 
бољу будућност Подриња 
и целе Србије, покушали 
објективно да сагледају до 
сада доступне информације 
и да воде конструктиван 
дијалог о пројекту, како би 
својим знањем и експерти-
зом, допринели пронала-
жењу најбољих решења. То 
је очигледно сметало пред-
ставницима злонамерне опо-
зиције. Угледни професори 
су, због својих ставова који 
се не свиђају опозицији, чес-
то били мета срамних јавних 
напада и осуда. Зато су се, 
на жалост, у последње вре-
ме гласније чуле присталице 
опозиције, попут Драгане 
Ђорђевић и Ратка Ристића, 
којима је циљ да за рачун 
својих политичких финан-
сијера застраше грађане 
апокалиптичним, измишље-
ним причама о последицама 
рударења, које су касније и 
сами демантовали. Без об-
зира на прљаву политичку 
борбу коју води опозиција и 
њихове присталице, наста-
вићемо да инсистирамо на 
аргументима и на Студији о 
процени утицаја на животну 
средину, која ће показати да 
ли су задовољени сви савре-
мени стандарди заштите жи-

вотне средине. Председник 
Вучић је позвао све пред-
ставнике струке да се укљу-
че у разговоре и радна тела 
која ће се бавити пројектом, 
како оне који рационално 
промишљају о развојној шан-
си експлоатације литијума за 
напредак Србије уз пошто-
вање високих стандарда који 
ће осигурати очување при-
роде и здравље људи, тако и 
оне који ће можда изразити 
сумњу у могућност Рио Тин-
та да очува екосистем и про-
изведе метал литијум по нај-
вишим стандардима ЕУ. Циљ 
је да сагледамо све могуће 
аспекте, како бисмо имали 
прецизне информације, кон-
структиван дијалог и како 
бисмо тек тада, заједно, до-
нели најбољу одлуку у инте-
ресу свих грађана Србије.

Како коментаришете 
то што се на разговору 
нису појавили предста-
вници опозиције, који 
су најгласнији у осуди 
овог пројекта? Шта они, 
заправо, желе? зашто су 
против, а ни не знају шта 
ће показати студије о 
процени утицаја рудни-
ка на животну средину?
- Опозиција је имала своје 

представнике, али оне који 
нису јавне личности, а зада-
так им је био да покушају да 
дискредитују разговоре. Ни-
сам изненађена таквим по-
тезом, а ни кукавичлуком њи-
хових опозиционих ментора 
који се нису лично појавили. 
Они се, такође, никада нису 
одазвали ниједном позиву 
председника Вучића на кон-
структиван разговор, јер их 
очигледно ништа не интере-
сује, осим њихове политичке 
добити. Зато је очекивано 

зАШТИТИћЕмо зДРАВљЕ ГРАђАНА И жИВоТНУ СРЕДИНУ
да осуђују пројекат, иако 
јавности још нису доступне 
чињенице о производњи и 
технологијама, јер компанија 
још није предала Студију о 
процени утицаја на живот-
ну средину Министарству 
заштите животне средине. У 
време док су били на власти, 
по њиховим наводима, ли-
тијум је био развојна шанса, 
а данас су челници опозиције 
најгласнији противници, јер 
данас у литијуму виде поли-
тичку шансу. Опозиција је 
већ дуже време у безуспеш-
ној агресивној кампањи ру-
шења власти у којој литијум 
има значајну улогу и служи 
као параван за испуњење њи-
ховог политичког сна, који је 
унапред осуђен на пропаст.

зашто опозиција жели 
сада да отера Рио Тинто 
из Србије, а када су били 
на власти 2001. године, 
довели су ову компанију 
у Србију и 2006. и 2011. 
године усвајали су зако-
не у њихову корист?
- Лицемерје опозиције 

није за грађане никаква но-
вост. Тачно је да су у време 
док су били на власти дове-
ли Рио Тинто и истицали да 
је то највећа развојна шанса 
за нашу земљу коју не сме-
мо да пропустимо. Тада су 
компанији дали све кључне 
дозволе, мењали су законе 
у њихову корист и чинили 
апсолутно све да се проје-
кат што пре спроведе, а да 
ни реч нисмо чули о заштити 
животне средине. Сећамо се 
и да су у Стратегији упра-
вљања минералним сирови-
нама коју су сами својевре-
мено усвојили, већ рачунали 
да ће у 2020. рудник литију-
ма бити отворен. Да су они 
остали на власти, сигурно би 
се увелико рударио литијум 
прљавим технологијама, а 
грађане ништа не би ни пи-
тали. Наша одговорна власт 
сматра да су грађани ти који 
ће одлучивати о свему и зато 
ће сваки процедурални ко-
рак бити транспарентан, а 
сваки документ у процедури 
израде студије биће на јав-
ном увиду и доступан свима 
за коментаре и сугестије. 
Све релевантне коментаре 
грађана и струке, уврстиће-
мо у коначна документа. За-
хтеваћемо од компаније да 
испуни највише стандарде 
заштите животне средине, а 

без чврстих доказа да ће то и 
учинити, нећемо дозволити 
реализацију пројекта.

Када ће бити готове сту-
дије о процени утицаја 
рудника на животну сре-
дину? Када ћемо заиста 
моћи да знамо како ће 
рудник утицати на здра-
вље људи?
- У наредне две године 

могли бисмо да очекујемо да 
Студије о процени утицаја 
на животну средину за сва 
три дела пројекта - рударски, 
процесни и део који се односи 
на управљање отпадом, буду 
готове. Први процедурални 
корак је направљен за рудар-
ски део пројекта и компанија 
је Министарству заштите 
животне средине доставила 
Захтев за одређивање оби-
ма и садржаја за израду сту-
дије. Нисмо били задовољни 
достављеним документом и 
захтевали смо од Рио Тинта 
да га допуни. Чим смо утвр-
дили да је компанија доста-
вила све тражене податке и 
да је захтев уредан, ми смо 
га објавили. Од 17. септембра 
документ је на увиду јавности 
који ће трајати 15 дана. Увид 
је омогућен на веб сајту Ми-
нистарства заштите живот-
не средине, Града Лознице 
и Општине Крупањ, као и у 
просторијама ових институ-
ција сваког радног дана од 
11 до 14 часова. Ова и сва ос-
тала документација, у свакој 
појединачној фази и за сваки 
део пројекта, биће на увиду 
јавности и сви заинтересова-
ни ће моћи да дају сугестије 
како би се унапредио финал-
ни документ. Следећи корак 
био би доношење Решења о 
обиму и садржају студије и 
на крају разматрање Студије 
о процени утицаја на живот-
ну средину. Када компанија 
достави све три Студије о 
процени утицаја на животну 
средину њих ће, поред тима 
у Министарству које водим, 
прегледати домаћи и страни 
релевантни стручњаци, како 
бисмо сагледали сваки де-
таљ. Након тога следе свео-
бухватни разговори, а затим 
ћемо заједно са грађанима 
доносити одлуку о томе у ком 
смеру ће се Србија даље раз-
вијати.

Да ли ће држава Србија 
својим грађанима гаран-
товати здраву животну 

средину и очување здра-
вља становништва?
- Здравље грађана и очу-

вање животне средине су за 
нас апсолутни приоритет и 
без чврстих гаранција да ће 
бити потпуно заштићени – 
нема ни реализације проје-
кта. Ми смо већ показали 
грађанима да овој важној 
теми приступамо озбиљно и 
одговорно. Уз пуну подршку 
председника Вучића, захте-
вали смо од компаније да, 
уколико жели да спроведе 
пројекат у нашој земљи, обез-
беди најновије технологије 
и докаже да ће производни 
процес да се одвија уз мак-
сималну бригу о грађанима 
и животној средини. Наста-
вићемо да унапређујемо про-
писе и усклађујемо их са ЕУ 
регулативом, а наставићемо 
и са набавком нове опреме 

за мониторинг и праћење 
радова. Подизаћемо капаци-
тете инспекција, како бисмо 
најбоље могли да контро-
лишемо испуњеност наших 
строгих захтева. Као одго-
ворна власт, нећемо прави-
ти  компромисе када је реч 
о здрављу људи и животној 
средини – и то је наша порука 
и најважнији захтев који Рио 
Тинто мора да испуни, уко-
лико жели да остане и ради 
у нашој земљи. Наша визија 
је да Србија направи корак 
даље и, уколико буде дока-
зано да је безбедна произ-
водња ове стратешки важне 
руде, уместо да  искључиво 
продајемо сировине, жели-
мо да заокружимо процес 
производње и да се код нас 
у Србији отвори фабрика 
за производњу батерија за 
електричне аутомобиле.

очИСТИЛИ Смо 1.000 ДЕПоНИЈА зА чЕТИРИ ГоДИНЕ
Докле се стигло са пројектима којима 
се решава проблем управљања отпа-
дом и депоније широм земље? 

- Управљање отпадом један је од 
највећих еколошких проблема у Ср-
бији, којим се нико пре ове власти није 
системски бавио. Ову власт су сачекали 
проблеми стари по 30, 40 и 50 година, за 
које је потребно време, како би се сис-
темски решили. За разлику од свих пре 
нас, када сам преузела ресор пре четири 
године, нисмо окретали главу, већ смо 
правилно управљање отпадом одреди-
ли као један од три главна приоритета 

у раду Министарства. Направили смо 
планове, обезбедили средства и сада 
улажемо више него што се икада пре 
улагало како бисмо раскрстили са ло-
шим еколошким наслеђем и увели ред у 
област управљања отпадом. За четири 
године успели смо да очистимо више од 
1.000 дивљих депонија, а чистили смо 
по приоритету прво оне локације које 
су највише сметале грађанима. Значајна 
средства су уложена у пројекте затва-
рања и санације несанитарних депонија. 
Санирали смо осам несанитарних депо-
нија, на којима се деценијама неправил-
но одлагао отпад, док је у току санација 

још шест депонија у Суботици, Тополи, 
Прокупљу, Пожеги, Зрењанину и Руми. 
Изградњом модерних центара за упра-
вљање отпадом на којој вредно радимо, 
створићемо услове да затворимо број-
не друге несанитарне и очистимо ди-
вље депоније на територијама градова 
и општина које ће гравитирати ка тим 
центрима. Према визији развоја Србије 
године коју је представио председник 
Вучић, до 2027. године изградићемо де-
вет регионалних центара, који ће за 62 
локалне самоуправе решити проблем 
одлагања отпада на начин на који се је 
решен и у развијеним земљама.

ИРЕНА ВУЈоВИћ, 
потпредседница Владе и министарка 

заштите животне средине
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Кинеска фабрика „Лин-
глонг“, светски гигант 
у производњи ауто-

мобилских гума, покренула 
је серијску производњу у 
Зрењанину, а свечаном от-
варању присуствовао је и 
председник Србије Алексан-
дар Вучић. Како је нагласио, 
реч је о убедљиво највећој 
гринфилд инвестицији икада 
у Србији, која је реализована 
захваљујући великом прија-
тељству и жељи председни-
ка НР Кине Си Ђинпинга да 
помогне нашој земљи.

„Можете да видите, кроз 
различите извештаје, колико 
новца се улаже у антикинес-
ку кампању широм света, а из 
појединих западних земаља. 
Ми, у Србији, добро смо пре-
познали свој интерес и имали 
смо довољно снаге да се су-
протставимо свим тим вели-
ким интересима неких других 
земаља, а чији интерес није 
био развој и просперитет Ср-

бије“, навео је председник Ву-
чић, истакавши да је ово ве-
лики дан за Зрењанин и Банат 
јер је, како је рекао, чудесно 
шта је све „Линглонг“ напра-
вио у том граду, уз подршку 
наше државе.

Председник се захвалио 
радницима запосленим у 
фабрици, којих је само у пр-
вој фази више од хиљаду, и 
додао да су они амбасадо-
ри Србије у НР Кини и да ће 
због њихових способности, 

марљивости и лојалности 
долазити многе нове кинеске 
компаније.

Амбасадор НР Кине у Ср-
бији Ли Минг оценио је да 
је покретање производње 
фабрике „Линглонг“ симбол 
даљег повезивања интереса 
Србије и Кине и додао да је, 
заједно са развојем билате-
ралне трговине, присутан и 
константан раст кинеских 
инвестиција у Србији.

Генерални директор компа-

није „Линглонг“ Фанг Венг ре-
као је да је ово велика инвес-
тиција за њихову компанију, 
која је значајна за економску 
климу у Србији и истакао да 
су, током претходних годину 
дана, били суочени са многим 
проблемима и изазовима, али 
да је, и поред тога, у кратком 
временском периоду, проје-
кат завршен.

„Ове године већ смо 
остварили задате циљеве, 
ниједног тренутка нисмо 
стали. Бележимо веома до-
бре резултате и очекујемо 
приход који ће значајно 
допринети развоју српске 
економије. Ово је једна од 
највећих фабрика у Европи, 
сарађивали смо са више од 
100 компанија током разли-
читих фаза нашег пројекта. 
Зелена производња пред-
ставља неопходну ставку за 
развој. Важно је да кажемо 
да поседујемо све најважније 
РЦИ сертификате“, истакао 
је генерални директор ком-
паније „Линглонг“.

КИНЕСКИ ГИГАНТ У ПРоИзВоДЊИ АТомобИЛСКИХ 
ГУмА „ЛИНГЛоНГ” оТВоРИо ФАбРИКУ У бАНАТУ

Посао за 1.000 радника
зРЕЊАНИН

Током другог ванред-
ног заседања Народне 
скупштине Републике 

Србије у четрнаестом сазиву 
расправљало се о ребалансу 
буџета за ову годину као и 
о сету закона за подстицај 
раста наталитета, развоја 
пољопривреде, здравства... 
Предлогом за измену Зако-
на о буџету предвиђено је 
да буџет Србије износи 2.173 
милијарде динара, односно 
да буде повећан за 132,5 ми-
лијарде динара.

Министар финансија Си-
ниша Мали изјавио је да је 
основ за припрему ребалан-
са за ову годину била еко-
номска ситуација и програм 
Србија 2027 и Експо, што ће, 
како је напоменуо, бити и 

основ за припрему буџета за 
2025. годину. Поручио је и 
да су јасно дефинисани при-
оритети које држава жели да 
оствари до 2027. године.

„Имамо веће приходе од 
132,5 милијарди динара, 
хтели смо на прави начин 

да расподелимо те приходе 
на оно што омогућава даљи, 
убрзани раст, развој и модер-
низацију наше економије“, 
рекао је министар Мали.

Шеф посланичке групе 
Српске напредне странке 
Миленко Јованов, током дис-
кусије, нагласио је да поно-
во имамо ребаланс буџета 
због повећаних прихода, што 
само по себи говори о томе 
да нам је економија здрава.

„Овим ребалансом наста-
вља се са политиком развоја 
која је зацртана и приликом 
усвајања буџета. Циљеви ос-
тају исти - просечна зарада 
од 1.400 евра на крају 2027. 
године, просечна пензија 
650 евра и минимална плата 
650 евра. Сви кораци који се 

предузимају су, дакле, кора-
ци ка бољем животу наших 
грађана“, рекао је Јованов.

Народни посланик и пред-
седник Скупштинског од-
бора за финансије Верољуб 
Арсић изјавио је да ребаланс 
буџета предвиђа 132,5 ми-
лијарди динара више него 
што је планирано, те да то 
како се сада ради у Србији, 
може да служи као пример 
како се руководи јавним фи-
нансијама.

НАРоДНА СКУПШТИНА РЕПУбЛИКЕ  СРбИЈЕ

РЕбАЛАНС бУџЕТА збоГ 
ПоВЕћАНИХ ПРИХоДА

о чЕмУ СУ ПоСЛАНИЦИ РАСПРАВљАЛИ

- имамо веће 
приходе од 132,5 
милијарди динара, 
хтели смо да их 
расподелимо на оно 
што омогућава даљи, 
убрзани раст, развој 
и модернизацију 
наше економије 

(Синиша Мали)

- Поново имамо 
ребаланс буџета због 
повећаних прихода, 
што говори да нам 
је економија здрава. 
циљеви остају исти 
- просечна зарада 
1.400 евра, просечна 
пензија и минимална 
плата 650 евра на 
крају 2027. 

(Миленко Јованов)

Седница Народне скупштине започела је 
минутом ћутања за трагично настрадалу по-
родицу у саобраћајној несрећи у Краљеву. 
Затим су, у име предлагача, предлоге закона 
образложили председник Владе Милош Ву-
чевић, министар грађевинарства, саобраћаја 
и инфраструктуре Горан Весић, министарка 
за бригу о породици и демографију Милица 
Ђурђевић Стаменковски, министар за бригу 
о селу Милан Кркобабић и министар инфо-
рмисања и телекомуникација Дејан Ристић.

о Предлог закона о изменама и допунама 
Закона о буџету за 2024. годину

о Предлог закона о изменама и допунама 
Закона о финансијској подршци породици са 
децом

о Предлог закона о потврђивању Спора-
зума о међусобном признавању професио-

налних квалификација за медицинске сес-
тре, докторе ветерине, магистре фармације 
и бабице у контексту Централно-европског 
споразума о слободној трговини

о Предлог закона о потврђивању Уговора 
о зајму за обновљиве изворе енергије у сис-
темима даљинског грејања (ЕБРД)

о Предлог закона о потврђивању Уговора 
о гаранцији за уградњу паметних бројила 
(ЕИБ)

о Предлог закона о потврђивању Одлуке 
Заједничког комитета Регионалне конвен-
ције о пан-евро-медитеранским преферен-
цијалним правилима о пореклу

о Предлог закона о потврђивању Анекса 
2 Споразума између влада Србије и Фран-
цуске о спровођењу приоритетних пројеката 
у Србији

ана брнабић

ПоТПредседник владе и МинисТар синиша Мали 
ПредсТавио Је сеТ закона коЈи су били на дневноМ реду
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ан српског јединства, 
слободе и национал-
не заставе обележен је 
свечаном академијом 

у Српском народном позо-
ришту у Новом Саду, у при-
суству представника држав-
ног, војног и верског врха 
Републике Србије и Републи-
ке Српске, и гостију из разли-
читих делова света у којима 
Срби живе у расејању.

Председник Владе Србије 
Милош Вучевић рекао је, у 
обраћању тим поводом, да ће 
Србија учинити све да зашти-
ти животе Срба на Косову и 
Метохији и да патња српског 
народа на КиМ изазвана те-
рором приштинског режима 
опомиње да морамо бити 
достојни идеала за које смо 
се вековима борили.

„Ускраћивање права на 
постојање и опстанак, селек-
тивно и бесправно затварање 

наших сународника, свако-
дневно сведочи о безумљу 
привремених приштинских 
институција. Србија никада 
неће прихватити једностра-
не и провокативне потезе 
Аљбина Куртија и учиниће 
да животе наших грађана 
заштити, чувајући Србију и 
све грађане Србије“, рекао је 
премијер Вучевић.

Додао је да патње срп-
ског народа на Косову и 
Метохији, изазване терором 
приштинског режима данас 
опомињу да морамо бити 
достојни идеала за које смо 
се вековима борили.

Нагласио је и да су када је 
вођена битка на Кајмакчала-
ну, у септембру 1916. године, 
када је прва српска армија, 
уз велике губитке, успела да 
заузме врх Светог Илије, на 
висини од 2.524 метра над-
морске висине, војни страте-

зи земаља цен-
тралних сила 
сматрали су 
да се под бор-
бом овај врх не 
може заузети.

„ Н а п р а в и -
ли су једну 
грешку, један 
закључак у 
томе је био 
погрешан, а 
то је да нису 
рачунали на 
фактор српске 
војске и њене 
кључне одли-
ке, а то су били 
морал и вера. 
Вера да је сло-
бода изнад свих нас, вера да 
смо заветовани Србији“, ре-
као је Вучевић.

Према његовим речима, 
симбол те победе и васкр-
сења - и народа и војске и др-

жаве била је српска застава.
„Она је била симбол као 

што је крст симбол распећа 
и васкрсења. Хиљадама вој-
ника, очи су биле упрте у то 
свето парче тканине. Она је 
била симбол државе и сло-

Пр е д с е д н и ц а 
Покрајинске владе 

Маја Гојковић, поводом 
Дана српског јединства, 
слободе и националне 
заставе, упутила је чес-
титку народу Србије и 
Републике Српске упу-
тила честитку, у којој 
се, између осталог, 
каже:

„Изузетно ме радује 
што су све чешће прилике када Срби, једин-
ствено, као читав народ, прослављају успоме-
ну на велика дела наших предака. Годишњица 
пробоја Солунског фронта остаје вечити спо-
менар на дивјунаке и наук свима нама данас, 
као и онима који долазе, да су јединство, слога 
и окупљање око заједничког напретка идеали 
којима морамо да стремимо као народ. Данас, 
када се Србија бори за бољитак на свим пољи-
ма привредног и друштвеног живота, посебно 
је важно да имамо на уму колику су заједничку 
жртву поднеле генерације пре нас да ми данас 
можемо самостално и под нашом прелепом 
тробојком да одлучујемо и да сами градимо 
своју заједницу. У то име, читавом народу Ср-
бије и Републике Српске честитам Дан српског 
јединства, слободе и националне заставе”.

ПРЕДСЕДНИК ВЛАДЕ СРбИЈЕ мИЛоШ ВУчЕВИћ ДАН СРПСКоГ ЈЕДИНСТВА, СЛобоДЕ И НАЦИоНАЛНЕ зАСТАВЕ

оДРжАЛА НАС ЈЕ ВЕРА ДА Смо зАВЕТоВАНИ СРбИЈИ
СРбИЈА ћЕ УчИНИТИ СВЕ ДА 
зАШТИТИ СРбЕ НА КоСоВУ И мЕТоХИЈИ

ДАНАС ЈЕ ПРАзНИК 
СРПСКоГ НАРоДА мА ГДЕ 
оН жИВЕо

Поводом Дана српског јединства, слободе 
и националне заставе, председник Републике 
Србије Александар Вучић примио је ученике 
и наставнике основних школа и председнике 
општина из Републике Српске и Црне Горе.

„Драга децо, поштовани учитељи и наста-
вници, добро дошли у Београд, наш престони 
град који више од два века стоји као симбол 
наше слободе и заједништва. Ваш долазак 
овде баш када славимо Дан српског једин-
ства, слободе и заставе, испуњава овај град 
посебном топлином и поносом. Ви носите у 
себи српски дух својих предака. Република 
Србија је ваша кућа, баш као што је и моја и 
кућа свих нас. Данас је празник. Празник срп-
ског народа ма где он живео. Нашем народу у 
земљи и расејању и свуда на планети чести-
там празник, честитам Дан српског јединства 
у нади да ћемо умети да га чувамо, баш као и 
наш језик, писмо и културу. Никада не забо-
равите своје корене и нека вас ови дани у Бе-
ограду испуне љубављу, поносом и осећајем 
припадности. Добро дошли кући“, поручио је 
предеседник Вучић.

боде. Непоколебљи-
ва воља и наша све-
та тробојка били су 
суштински покретачи 
делања свакако једне 
од најславнијих гене-
рација наше нације. 
Хук њиховог јуриша, 
топот коњице и рика 
топова и данас се кроз 
шибање ветра чује на 
Кајмакчалану, на на-
шој Голготи“, рекао је 
премијер Вучевић.

Он је поручио и да, 
чувајући Србију и све 
грађане Србије, низом 
мера које је најавио 

председник Алексан-
дар Вучић, настављамо 
борбу за очување Ко-
сова и Метохије, очу-
вање Срба на Косову и 
Метохији, поштовање 
права и очување мира.

„Данас српски на-
род, више него икада, 
тежи за јединством, 
без обзира на то где се 
налазио или живео. Од 
далеког Чикага, преко 
Париза и Беча, па све 
до Аустралије, данас 
су са поносом истица-
не српске заставе. На 
основу тог јединства, 

можемо да сачувамо 
нашу културу и тради-
цију, и наставимо да 
правимо велика дела 
за будуће генерације. 
Оснивач и управник 
Српског народног по-
зоришта Јован Ђорђе-
вић, давно је у тексту 
српске химне написао: 
„Слога биће пораз вра-
гу!“. Нека нам овај стих 
остане вечни наум и 
опомена о нужности 
јединства у сложеним 
временима“, поручио 
је председник Владе 
Србије.

Д

мАЈА ГоЈКоВИћ, 
председница Покрајинске владе

ЈЕДИНСТВо, СЛоГА 
И оКУПљАЊЕ оКо 

зАЈЕДНИчКоГ НАПРЕТКА

свечана акадеМиЈа у срПскоМ народноМ ПозоришТу у новоМ саду
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Приказ способности 
Војске Србије „Заста-
ва 2024“ одржан је на 

војном аеродрому „Пуковник-
пилот Миленко Павловић“ у 
Батајници, у присуству пред-
седника и врховног командан-
та Војске Србије Александра 
Вучића, премијера Србије Ми-
лоша Вучевића, председника 
Републике Српске Милорада 
Додика, министра одбране 
Братислава Гашића, наче-
лника Генералштаба Војске 
Србије генерала Милана Мој-
силовића, министара у Влади 
Србије...

Посетиоци су имали при-
лику да виде летачки програм 

у коме су учествовали ло-
вци, мигови-29, орлови Г-4, 
као и хеликоптери Ми-35М, 
Ми-17, Ми-8, Х-145, газеле и 
гаме. Такође, презентована су 

средства из наменске индус-
трије Србије, као и савремено 
наоружање и војна опрема, 
попут самоходних топ-хауби-
ца „нора“, борбених оклопних 

возила „лазар“, „МРАП“, „ми-
лош“, „хамер“, дронова, мо-
дернизованих авиона „миг-
29СМ“, противваздухоплов-
них ракетних система...

ПРомоЦИЈА НАЈмЛАђИХ 
оФИЦИРА ВоЈСКЕ СРбИЈЕ 

На свечаности испред 
Дома Народне скупшти-
не, у прве официрске чи-

нове промовисано је 177 кадета 
Војне академије и Медицинског 
факултета Војномедицинске 
академије, у присуству пред-
седника Србије Александра 
Вучић и других представника 
државног и војног врха државе.

Обраћајући се младим 
официрима, председник Ву-
чић је рекао да се они налазе 
у првим редовима за одбрану 
наше отаџбине.

„Увек смо се суочавали са 
изазовима, са онима који би 
да нам откидају део терито-
рије, са онима најјачим у свету 
који би ретко разумели наше 
потребе, наше жеље, наш Ус-
тав и нашу отаџбину. И без 
обзира на све, успевали смо да 
сачувамо мир, да одбранимо 
виталне, државне, национал-
не интересе, али смо успевали 
и да поправимо материјални 
положај војника. Данас наша 
војска живи много боље него 
пре 10 година и живеће још 
много боље, али немојте да 
помислите да ће ваша дужност 
и ваше обавезе да буду мале“, 
нагласио је председник Вучић 
и замолио најмлађе потпо-
ручнике да, осим храбрости, 
која им је својствена, покажу 

и одговорност, озбиљност и 
посвећеност у раду.

„У тим условима наша 
војска мора да буде све јача, 
у тим условима наша војска 
мора да буде све снажнија. 
Желим и да вас обавестим 
да сам као врховни коман-
дант и председник Републи-
ке потписао своју саглас-
ност за обављање редовног 
војног рока у трајању од 75 
дана. Желим да верујем да 
ће Влада Србије да усвоји ту 
одлуку. Желим да верујем 
да сви разумете колико нам 
је потребна јака војска, ко-
лико ћемо још морати да 
купујемо наоружања. Није 
наша жеља да било кога на-
паднемо, нити ћемо то да 
чинимо, али наша је жеља 
да одвратимо све оне који 
нам свакога дана бесомучно 
прете, а ви сте тај бедем и 
најчвршћа стена која је га-
рант тог одвраћања“, рекао 
је председник Вучић.

Дан раније, председник 
Владе Србије Милош Вуче-
вић рекао да је Влада Србије 
спремна, ако се постигне по-
литички и друштвени договор, 
да врло брзо Скупштини упу-
ти Предлог закона о враћању 
војног рока. Иначе, Србија од 
2011. године нема обавезно 
служење војног рока, већ само 
професионалне војнике.

бЕоГРАД

„Застава 2024”

Приказ сПособности 
војске србије

бАТАЈНИЦА
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ОДБРАНА

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА
ЖИВОТНА СРЕДИНА

УНУТРАШЊА И СПОЉНА ТРГОВИНА

ПРИВРЕДА ДРЖАВНА УПРАВА

ПРАВДА

Министарка правде Маја Поповић, у 
разговору са извршном секретарком ГРЕ-
КО Ливиом Стоиком Бешт, изјавила је да 
су припремљени нацрти више закона о 
спречавању корупције и борби против ор-
ганизованог криминала и тероризма чијим 
ће усвајањем бити испуњење одређене 
препоруке Групе земаља против корупције 
(ГРЕКО), тела Савета Европе.

КУЛТУРА

Министар културе Никола Селаковић 
изјавио је да је ћирилица угрожена јер је, 
према проценама Српске академије наука 
и уметности, у јавном простору сведена 
на само 10 одсто. Као једну од мера за 
спас писма, министар предлаже набавку 
искључиво двоазбучних тастатура у јав-
ном сектору, као и да на конкурсима за 
откуп књижевних дела држава откупљује 
искључиво књиге штампане на ћирилици.

На војном аеродрому „Пуковник-пилот 
Миленко Павловић“ у Батајници одр-
жан је приказ способности Војске Србије 
„Застава 2024“. Министар Братислав Га-
шић рекао је да је приказана одлучност 
и непоколебљивост Војске Србије, али и 
континуитет у њеном опремању и оспо-
собљавању кадрова. На приказу је било 
ангажовано више од 6000 припадника, 
2500 средстава наоружања и војне опре-
ме и више од 50 ваздухоплова.

На представљању пројекта Међунаро-
дне организације рада „Оснаживање со-
цијалног дијалога у Србији“, речено је да 
ће његова имплементација побољшати 
услове за рад, комуникацију између пос-
лодаваца, синдиката и Владе Србије, као 
и да представља усклађивање са стандар-
дима ЕУ. Министар Немања Старовић ре-
као је да социјални дијалог није само алат, 
већ темељни принцип који води ка ства-
рању праведног, солидарног и стабилног 
друштва.

Купујући производе с ознаком „најбоља 
цена“ грађани троше за трећину мање нов-
ца него пре почетка ове акције, изјавио је 
министар Томислав Момировић. Обила-
зећи објекте у којима се спроводи акција, 
рекао је да се повећао и број трговина у 
којима се нуде производи по сниженим це-
нама, као и да је снабдевеност овом јефти-
нијом робом добра.

Министарка привреде Адријана Ме-
саровић и министар спољних послова и 
спољне трговине Мађарске Петер Сијар-
то најавили су да ће до краја године бити 
завршена студија изводљивости за нови 
нафтовод између две земље, који би тре-
бало да буде изграђен до 2027. године. 
Месаровић је рекла и да се припрема и 
изградња далековода између Србије и 
Мађарске, који би требало да буде завр-
шен 2028. године.

Министарка Јелена Жарић Ковачевић ис-
такла је да градови и општине препознају 
да је механизам међуопштинске сарадње у 
духу реформе јавне управе у сервис грађа-
на. Она је, заједно са новоименованом ам-
басадорком Швајцарске у Београду Ан Лу-
гон-Мулан, отворила тродневну радионицу 
„Међуопштинска сарадња - искуства и иза-
зови“, која је посвећена размени искустава 
између корисника бесповратних средстава 
из Фонда за међуопштинску сарадњу.

Jавни увид у први документ у процедури 
израде Студије о процени утицаја на жи-
вотну средину за рударски део пројекта „Ја-
дар” - Захтев за одређивање обима и садр-
жаја студије омогућен је oд 17. септембра, 
па у наредних 15 дана. Министарка Ирена 
Вујовић истакла да је захтев објављен на-
кон што је компанија „Рио Сава експлореј-
шен“, на захтев Министарства, допунила 
документацију, како би грађанима било на 
располагању више информација.

ЗДРАВЉЕ

Одржан је састанак министра здра-
вља др Златибора Лончара са руково-
диоцима свих здравствених установа 
у Србији. У недељу, 22. септембра, у 
свим здравственим установама у Ср-
бији, од 8 до 17 часова, сви грађани 
могли су да обаве преглед код хема-
толога и гастроентеролога, да измере 
крвни притисак и ураде лабораторијс-
ке анализе. Прегледе су могли да ура-
де и они без здравственог осигурања, 
без заказивања.

ФИНАНСИЈЕ

Министар Синиша Мали навео је да је 
Србија друга економија по стопи раста у 
Европи, да нам расте привреда и да има-
мо стопу незапослености од 8,2 одсто у 
другом кварталу ове године, што је ис-
торијски најмања стопа незапослености, 
док је та стопа пре 12 година била чак 
25,9 одсто. Министар је нагласио и да 
је стопа запослености чак 51,4 одсто и 
да у Србији никада већи број људи није 
радио, прецизирајући да 2,36 милиона 
људи плаћа порез и доприносе.

СПОЉНИ ПОСЛОВИ

Србија треба да изгради капацитете за ин-
теракцију са САД јер, иако смо бројем мали, 
имамо менталитет великог народа и велике 
амбиције, али оне морају бити пропраћене 
одговарајућим капацитетима, изјавио је ми-
нистар спољних послова Марко Ђурић на 
„Пупин форуму“, који је окупио пословне 
људе, представнике академске заједнице и 
српске дијаспоре, као и америчке политича-
ре који показују интерес за Србију и Балкан.

П редседник Владе Србије Милош 
Вучевић рекао је на дебати „Зе-

лена транзиција“ да је рударство 
неопходно Србији и да је уверен 

да је могуће користити и развијати 
природне ресурсе не угрожавајући 
здравље грађана и чувајући живот-
ну средину. Нагласио је и да верује 

да нећемо пропустити историјску 
шансу, водећи рачуна, пре свега, о 
заштити наших националних инте-
реса.

ПОЉОПРИВРЕДА

Министар пољопривреде, шумарства и 
водопривреде Александар Мартиновић 
и председник Привредне коморе Србије 
Марко Чадеж разматрали су могућности 
за успостављање Пољопривредне коморе 
Србије која би окупљала пољопривредне 
произвођаче из различитих области, као и 
то да њихови представници могу да учес-
твују у разговорима са Владом Србије и 
ресорним министарствима.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Министар за јавна улагања Дарко 
Глишић, приликом посете Кикинди, 
најавио је да ће ускоро бити заврше-
на прва фаза реконструкције Опште 
болнице, а да након тога започињу 
прирпеме за другу, од три планира-
не етапе комплетне реконструкције 
болице. Најављена је и подршка Ми-
нистарства и планираној реконструк-
цији зграде кикиндске Гимназије, као 
и пројекту реконструкције водоводне 
мреже.

ГРАЂЕВИНАРСТВО, ИНФРАСТРУКТУРА

Министар Горан Весић позвао је 
једнице локалне самоуправе и град-
ске општине да изврше идентифи-
кацију потреба за рехабилитацију 
и модернизацију локалних путева. 
Истакао је да ће се локални путеви 
обнављати из кредитних средстава 
европских банака и из програма који 
је најавио председник Александар 
Вучић, у оквиру кога ће бити уложе-
на милијарда евра у наредне четири 
године.

ВЛАДА РЕПУбЛИКЕ СРбИЈЕ

Председник Републике Српске Милорад Додик уручио је 
у Бањалуци председнику Владе Републике Србије Милошу 
Вучевићу Орден Републике Српске на ленти.

„Ово је велика част за мене лично и признање политици 
за коју се борим, у коју верујем и за коју живим, а коју пред-
води Александар Вучић. Нема већег и часнијег позива него 
служити отаџбини! Нека живи јединство Србије и Републике 
Српске!“, рекао је председник Владе Вучевић.
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана

БРИГА О ГРАЂАНИМА
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1. Уб

ОБНОВА ШКОЛЕ У ЛОНчАНИКУ

У Лончанику је реконструисана 
школска зграда, урађена је термофа-
сада, замењени су столарија и подови, 
спуштени су плафони, окречени зидо-
ви. Урађене су и стазе око школе, уве-
дена је громобранска инсталација, за-

мењени електроинсталација и грејање. 
Реконструисана је и нисконапонска 
мрежа у Црвеној Јабуци, на трафоста-
ници 2. Замењена су 42 дотрајала др-
вена стуба бетонским бандерама, као и 
проводник изолованог кабла.

2. Ужице
ПРИЈЕм ЗА ПАРАОЛИмПИЈЦЕ

Др Јелена Раковић Радивоје-
вић изабрана је за градона-
челницу Ужица у другом ман-
дату. У присуству прeдсeдникa 
Србиje и Eгиптa, Aлeксaндрa 
Вучићa и Aбдeлa Фaтaхa eл Си-
сиja, пoтписaн је Спoрaзум o 
слoбoднoj тргoвини, кao и joш 
10 билaтeрaлних спoрaзумa o 
сaрaдњи. Споразум о успоста-
вљању сарадње између Града 
Ужица и Гуверније Асуана - Гра-
да Асуана потписали су градо-
начелница Раковић Радивојевић 
и министар иностраних послова 
Египта Бадр Абделати. Пово-

дом освајања сребрне медаље 
на Светском параатлетском пр-
венству у Јапану и пласмана на 
Параолимпијске игре у Паризу, 
приређен је пријем за параат-
летичара Небојшу Ђурића и 
тренера Милоша Зарића. Градо-
начелница је обишла недавно 
реконструисану амбуланту у Ка-
рану. Град Ужице, уз помоћ ЕУ, 
реализује реконструкцију водо-
торња на средњовековној тврђа-
ви Стари град. Градоначелница 
је уручила борачке легитима-
ције за 79 бораца, учесника ра-
това деведесетих.

3. зајечар
НОВА УЛАГАЊА У КУЛТУРУ

Министар културе Никола 
Селаковић разговарао је са гра-
доначелником Бошком Ничићем 
о оснаживању сарадње и наја-
вио нова улагања. У Градској 
управи додељене су дипломе 
и књиге вуковцима и ученици-
ма који су остварили успехе на 
републичким и међународним 
такмичењима. Министарство 
културе подржало је Матичну 
библиотеку „Светозар Марко-
вић“ у пројекту откупа публика-
ција објављених у 2023. години. 
У Грљану је одржан 40. Сабор 
фрулаша.

Град Зајечар финансираће 
пројекте од јавног интереса кроз 
спровођење акције „Одговор-
не локалне финансије и учешће 
грађана“. Млади који живе у се-
оском подручју, а желели би да 
у својој заједници имају кутак 
где ће се окупљати са вршњаци-
ма, то могу остварити уз помоћ 
локалне самоуправе. Одржане 
су бројне сеоске манифестације 
које чувају традицију и окупљају 
велики број мештана, а одржана 
је и најстарија рок манифестација 
у Европи, 57. Зајечарска гитари-
јада.

5. врање
ПАКЕТ СА НАмИРНИЦАмА

Континуитет донаторских акција Савета за со-
цијална питања ГО СНС Врање довео је до реализа-
ције још једне хуманитарне иницијативе. Чланови Са-
вета обрадовали су још једно домаћинство пакетом са 
животним намирницама. Такође, председник Савета 
за социјална питања Ненад Милојевић организовао је 
дружење са члановима.

7. Прибој
НОВИ ИНВЕСТИТОР
Прибој ће ускоро добити нову 

фабрику у делу погона Машинске об-
раде ФАП-а, а производиће се делови 
за ауто-индустрију. Општина је обез-
бедила бесплатно летовање у Сутомо-

ру за 350 прибојских малишана и деце 
братске општине Прилужје са КиМ. 
Почели су радови на трећој фази ре-
конструкције Улице 1 2. јануар. Уговор 
о енергетској санацији општинске згра-
де потписали су министарка Дубрав-
ка Ђедовић Хандановић и председник 
Општине Лазар Рвовић. Завршена је де-
оница пута од границе са Црном Гором 

до Саставака. У току је реконструкција 
осам километара далековода према МЗ 
Рача. Кроз програм „Градови у фоку-
су“, Министарство културе и Општина 
реконструисали су Омладински центар 
и набавили српску и бошњачку ношњу 
за новформирано КУД. Одржана је 17. 
Лимска регата. Отворен је шалтер При-
вредне коморе у Прибоју.

6. тител
ПЕчУРКИЈАДА У ЛОКУ

Председник Општине мр Драган Божић и заменик Бо-
гољуб Марковић посетили су Печуркијаду у Локу, пово-
дом сеоске славе Светог пророка Илије. Манифестацију 
је организовало еколошко друштво „Форланд“.

4. сечањ
ДОДЕЛА 
АУТО-СЕДИШТА
Председник Општине Не-

бојша Мељанац уручио је 46 
ауто-седишта родитељима 
деце рођене у 2024. години, 
као и једна колица за бли-
занце.

градоначелник бошко ничић и МинисТар 
никола селаковић



16. кладово
ПРВА ТОПЛАНА 
КУПАЦ-ПРОИЗВОЂАч 
У СРБИЈИ

Министарка рударства и енерге-
тике Дубравка Ђедовић Хандановић 
и амбасадор САД Кристофер Хил 
посетили су топлану Пемци 1, која је, 
уз подршку USAID програма „Боља 
енергија“, инсталирала соларну 
електрану снаге 50 киловати. „Ово 
је прва топлана купац-произвођач 
у Србији која комбинује два обно-
вљива извора енергије - биомасу и 
енергију сунца. Хвала на донацији 
Америчкој агенцији за међународни 
развој, захваљујући којој је уграђена 
соларна електрана коју ће топлана 
користити за повећање енергетске 
ефикасности и смањење емисије 
угљен-диоксида. Око 2.500 до-
маћинстава грејаће се на чисту енер-
гију, што ће повећати и енергетску 
сигурност“, поручила је министарка. 
Гости су обишли и хидроелектрану 
Ђердап 1 и разговарали о потенција-
лима за развој пројекта реверзибил-
не хидроелектране Ђердап 3.

18. Горњи 
Милановац
ПОСЕТА РУДНИКУ

Председник Општине Дејан 
Ковачевић и министар културе 
Никола Селаковић посетили су 
Рудник, где су у току археолош-
ка истраживања. Заједно са ми-
нистром за унутрашњу и спољ-
ну трговину Томиславом Моми-
ровићем, Ковачевић је обишао 
рудник олова и цинка. Ми-
нистарство просвете издвоји-
ло је средства за побољшање 
енергетске ефикасности школе 
у Враћевшници. Са Академијом 
струковних студија „Шумадија“ 
из Крагујевца, потписан уговор 
о формирању одељења за Гра-
фичко инжењерство и дизајн 
у Горњем Милановцу. Одржан 
још један Сабор виолиниста у 
Прањанима. У току је асфалти-
рање приступне саобраћајнице 
ЛОТ-а 2. Свечано је отворен 
кошаркашки терен код Хале 
„Брезе“.

ИНТЕРВЈУ
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15. нови сад

ПРЕДСТАВЉАЊЕ СПОРАЗУмА О СЛОБОДНОЈ ТРГОВИНИ СА КИНОм

Елементи Споразума о слободној трго-
вини између Србије и Кине представљени 
су у Градској кући, у присуству градоначе-
лника Милана Ђурића, министра Томисла-
ва Момировића, председнице Покрајинске 
владе Маје Гојковић, председника При-
вредне коморе Марка Чадежа и амбаса-
дора Кине Ли Минга. Градоначелник Ђу-
рић, министар Горан Весић и председница 

Покрајинске владе Маја Гојковић посетили 
су Железничку станицу, поводом завршет-
ка реконструкције последњег дела зграде 
намењеног путницима. Град је финансирао 
одлазак деце у одмаралиште Црвеног крс-
та у Баошићима. Градска управа за имо-
вину обезбедила је нови простор за Ново-
садски омладински форум. Градоначелник 
Ђурић уручио је кључеве породицама које 

су добиле могућност куповине стана путем 
Конкурса за продају станова по непрофит-
ним условима. У току су путарски радови 
у Футогу. Члан Градског већа Далибор 
Рожић обишао је Радионицу 11, простор 
за културу у Креативном дистрикту. Заме-
ник градоначелника Игор Црнобарац при-
суствовао је отварању Новосадског омла-
динског фестивала.

Канцеларија за Ким
ЛЕТОВАЊЕ ЗА 100 ДЕЦЕ

17. сУботица
ПОСЕТА САНДРЕ БОЖИћ

Потпредседница Покрајин-
ске владе Сандра Божић 
обишла је Слободну зону, где је 
разговарала са градоначелни-
ком Стеваном Бакићем, наро-
дним послаником Милимиром 
Вујадиновићем и директором 
Слободне зоне Сашом Гравор-
цем, а потом и компанију „Аме-
тек“. Пројекцијом докумен-
тарног филма „Пут у непозна-

то“, аутора Ненада Јуришића, 
обележена је 29. годишњица 
страдања српског народа у ак-
цији „Олуја“. Одржан је међу-
народни образовни семинар за 
наставнике, архивисте, библи-
отекаре и музејске раднике о 
Холокаусту, као и Суботички 
полумаратон, Интеретно фес-
тивал, Дан Дужијанце, Дана 
града...

10. Грачаница
ДОНАЦИЈА ГИНЕКОЛОШКОЈ КЛИНИЦИ

Канцеларија за Косово и Ме-
тохију, у сарадњи са Црвеним 
крстом Србије, организовала је 
летовање у Баошићима за 100 
деце са простора КиМ. Уз помоћ 
Канцеларије за КиМ, 100 деце 
са простора КиМ учествује на 
Међународном кошаркашком 
кампу КАСТА у Ивањици. По-
моћница директора Канцела-
рије за КиМ Светлана Милади-
нов посетила је децу која пету 
годину заредом, уз подршку 
Канцеларије за КиМ, бораве 
у Спортском кампу „Србија те 
зове“. Канцеларија je обезбе-
дила бесплатно летовање за 
ученике са КиМ који су освоји-
ли једну од прве три награде на 
републичким такмичењима и 
смотрама.

8. Призрен
ПОмОћ ПОВРАТНИЦИмА КОЈИмА СУ СПАЉЕНЕ КУћЕ

У манастиру Свети Архангели, 
литургијом и резањем славског 
колача, прослављена је слава Са-
бор Светог Архангела Гаврила, 
којој је, уз велики број верника 
из свих делова земље и реги-
она, присуствовала и помоћница 
директора Канцеларије за КиМ 
Милена Парлић. Заменик и по-

моћници директора Канцеларије 
за КиМ Борислав Тајић, Милош 
Терзић и Милена Парлић обишли 
су село Новаке, где су до темеља 
изгореле три српске повратничке 
куће. Они су Србима из повра-
тничког насеља пренели да ће 
Канцеларија за КиМ помоћи у об-
нови спаљених кућа.

11. Приштина
ОПРЕмА ЗА ШКОЛУ

Помоћница директора Канце-
ларије за КиМ Светлана Милади-
нов уручила је вредну кабинетску 

опрему за ОШ „Миладин Митић“ 
у Лапљем Селу, коју је обезбедила 
Канцеларија за Косово и Метохију.

12. звечан
ОБЕЛЕЖЕНА хРАмОВНА СЛАВА
У манастиру Девине воде обе-

лежена је храмовна слава, празник 
иконе Богородице Тројеручице. У 
присуству бројних мештана, пред-

ставника Канцеларије за КиМ и 
локалне самоуправе, свету архије-
рејску литургију служио је епис-
коп рашко-призренски Теодосије.9. зУбин Поток

ОБИЛАЗАК ИНОВАЦИОНОГ ЦЕНТРА
Представнице Канцеларије за 

КиМ и Министарства за туризам и 
омладину обишле су Регионални 
иновациони центар у селу Вараге.

13. Гњилане
ОТВОРЕНИ БАЗЕНИ

Симболичним пресецањем 
врпце у Горњем Kусцу, отво-
рени су базени који ће бити 
ново место окупљања мештана 
Kосовског Поморавља, где ће 
моћи да се рекреирају током 
врућина.

Гинеколошкој клиници Клинич-
ко-болничког центра Приштина са 
привременим седиштем у Грача-

ници уручена је вредна донација 
коју је обезбедила Канцеларија за 
Косово и Метохију.

14. бечеј
СПОРТСКЕ АКТИВНОСТИ
Одржан је јубиларни Меморијални хуманитар-

ни турнир у стрит баскету „Слободан Малешев 
Бобица“, уз подршку Општине и Канцеларија за 
младе. Председник Општине др Вук Радојевић, 
заједно са покрајинским секретаром за спорт и 
омладину Данетом Бастом и сарадницима, посе-
тио је трећи одбојкашки камп у Спортском центру. 
Заменик председника Општине Дане Мандић и 
члан Општинског већа Давид Туфегџић посетили 
су фудбалски камп у Милешеву. Мандић је при-
суствовао и обележавању Дана Бачког Градишта. 
Започета је енергетска санација зграде Општин-
ске управе, финансирана средствима Општине и 
Министарства рударства и енергетике. У току је 
изградња два дечја игралишта, а Радојевић и Ту-
фегџић обишли су радове на игралишту код Прве 
МЗ. Прослављен је Дана села Дрљан. Бечеј је био 
домаћин популарног фудбалског турнира 3 на 3.

СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА

МинисТар горан весић, Председница ПокраЈинске владе МаЈа гоЈковић 
и градоначелник новог сада Милан ђурић у обиласку железничке сТанице



прва локална самоуправа у земљи 
која је усвојила овакву одлуку.

25. ЋиЋевац
ОБНОВА ЗГРАДЕ 
БИБЛИОТЕКЕ И ШКОЛЕ

Председница Општине и ми-
нистар културе Никола Селаковић 
потписали су уговор о суфинанси-
рању енергетске санације Наро-
дне библиотеке. Наставља се из-
градња новог вртића у Ћићевцу. У 
ОШ „Доситеј Обрадовић“ санира 
се котларница, раде се нови тро-
тоари, расвета у свим учионицама, 
подови и врата, као и реконструк-
ција канализације и тоалета.

26. сМедерево
ОБНОВА ОБАЛОУТВРДЕ

Завршени су радови на санацији 
ножице обалoутврде на Дунаву, у 
укупној дужини од 160 метара. 
Приликом обиласка радова из-
међу Вертикалног кеја и Веслачког 
клуба, градоначелница Јасмина 
Војиновић поручила је да је нео-
пходно наставити уређење оба-
ле, посебно простора за будућу 
марину. Такође, саопштено је и 
да су између локалне самоуправе, 
Лучке капетаније, Министарства 
грађевинарства и Агенције за уп-
рављање лукама у току разговори 
за уређење нове деонице обало-
утврде.

27. Пожаревац
ДАН РУДАРА

Полагањем венаца на спомен 
обележје рударима у Старом 
Костолцу, обележен је Дан руда-
ра. Градоначелник Саша Павловић 
уприличио је пријем за децу са 
КиМ која су посетила Пожаревац, 
у оквиру пројекта „Култура и ин-
дентитет Срба без граница - деци 
Косова, са љубављу“, који спрово-
ди Коло српских сестара „Босиљка 
Боса Павловић“. Град Пожаревац, 

поред Крагујевца, освојио је прво 
место као најбољи организатор 
РТС кроса „Кроз Србију“, највеће 
атлетске манифестације у Европи.

30. ПрокУПље
чИШћЕЊЕ ПРИОБАЉА

Чланови Савета омладине ГО 
СНС, заједно са делом чланова 
Градског већа, организовали су 
акцију чишћења приобаља реке 
Топлице.

31. србобран
УџБЕНИЦИ И ШКОЛСКИ 
ПРИБОР

Општина је обезбедила, и 
ове године, бесплатне уџбе-
нике и школски прибор за све 

ђаке прваке и школски прибор 
за сву децу ромске попула-
ције.

32. ГолУбац
НОВИ КРОВОВИ НА 
ШКОЛАмА

Постављен је нови кров на 
централном објекту ОШ „Бран-
ко Радичевић“ у Голупцу, као и 
нови кровови на школским згра-
дама у насељима Двориште и 
Војилово.

33. краљево
НОВИ АСФАЛТ

Завршено је асфалтирање 
улица 2. Јовачка и 3. Јовачка, 
а радове су обишли, испред 

градске управе, Кристина Мар-
ковић, Милош Милосављевић 
и Мирјана Ђуровић. Одржан је 
састанак ГО СНС којем су при-
суствовали и Крсто Јањушевић, 
Бранислав Маловић и Мирко 
Игњатовић.

34. бела Паланка
РЕКОРДНА 
ПОСЕћЕНОСТ ДАНА 
БАНИЦЕ

Манифестацију Дани банице 
обележио је велики број посе-
тилаца и рекордан број учесни-
ка - 350 такмичара у прављењу 
баница, 100 такмичара на сајму, 
150 малишана на радионицама и 
олимпијади и 65 хиљада посети-
лаца.

ГРАД БЕОГРАД
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19. аранђеловац
НОВО ВАТРОГАСНО 
ВОЗИЛО

Потписани су уговори о суфи-
нансирању мера енергетске сана-
ције породичних кућа и станова 
са 219 корисника (15 милиона 
динара обезбедила је Општина, 
а других 15 милиона динара Ми-
нистарство рударства и енергети-
ке). Новчаним наградама награђе-
ни су најбољи ученици, спортске 
екипе, наставници и професори. 
Фестивал „Причајмо“ одржан је у 
парку Буковичке бање, поводом 
Међународног дана младих. У 
Ватрогасно-спасилачку јединицу 
стигао је нов ватрогасни камион са 

најмодернијом опремом. Одлуком 
Владе Србије, археолошки лока-
литет Дворине на Венчацу добио 
је статус непокретног културног 
добра од изузетног културног и 
историјског значаја. У сарадњи са 
Институтом за јавно здравље „Ба-
тут“ и Министарством здравља, 
постављен је мобилни мамограф у 
нашем граду.

21. нова варош
ПОмОћ мАТУРАНТИмА

Фондација „Ана и Владе Ди-
вац“ и Општина помогли су 
да петоро матураната Средње 
пољопривредне школе у Поже-
ги, пореклом из нововарошког 
краја, унапреде своја породич-

на газдинства. Млади су доби-
ли средства за набавку опреме 
и механизације, у појединачној 
вредности од 200 хиљада до 320 
хиљада динара. Због проблема 
у водоснадбевању услед дуго-
трајне суше, уведена је ванредна 
ситуација на територији општи-
не. Сви ђаци прваци добијају по 
10.000 динара помоћи из локал-
ног буџета.

24. среМска 
Митровица
ПЛАТА И ПЕНЗИЈА ЗА 
РОДИТЕЉЕ - НЕГОВАТЕЉЕ

Министарка просвете Славица 
Ђукић-Дејановић и представници 
Програма УН за развој посетили 
су полазнике Летње школе про-
грамирања. Одржан је први фес-
тивал занатских пива „Крафти-

зан“, Међународни фестивал 
фолклора, фестивал „Art Front 2“, 
Вински парк... На иницијативу гра-
доначелника Бранислава Недимо-
вића, Скупштина града усвојила 
је одлуку о остваривању статуса 
родитељ - неговатељ, чиме је омо-
гућено тим родитељима да при-
мају накнаду у износу минималне 
зараде у Србији и право на пен-
зију. Град Сремска Митровица је 

23. вршац
ПОСЕТА ПОКРАЈИНСКЕ ПРЕмИЈЕРКЕ

КУД „Ион Креанга“ из Месића организовало 
је уметнички програм поводом Ивањданских 
обичаја међу Румунима. Отворен је Међународ-
ни горански Еко камп, а млади горани посетили 
су ЈКП „Други октобар“. Организована је додела 
награда ученицима генерације, такмичарима и 
најбољим студентима. Одржани су фестивали: 
Винофест, Вршачки венац, Месец чешке култу-
ре, Балканско првенство у планинском трчању... 
Покрајинска премијерка Маја Гојковић посети-

ла је Вршац, а патријарх Порфирије освештао је 
нови храм у Малом Средишту. Вршац добија нове 
канте за примарну селекцију амбалажног отпада. 
Министарство здравља наставља акцију бесплат-
них превентивних прегледа у Дому здравља и у 
Општој болници. Овим установама одобрена су 
и средства за набавку нове опреме. Наставља се 
одржавање путне инфраструктуре. Цео Месни 
одбор Демократске странке у Избишту прикљу-
чио се Српској напредној странци.

29. лесковац
ДАНИ КРУШКЕ У ВУчЈУ

28. соМбор
БРИГА 
О СУГРАЂАНИмА

Отворена је ново-
изграђена теретана 
на отвореном иза 
Дома пензионера у 
близини Хале „Пар-
тизан“. Под покро-
витељством Града, 
у Горњој Јајини 
одржана je Трак-
торијада, а у Вучју 
Дани крушке, који 
су подржале чла-
нице Актива жена 
ГО СНС. Почела је 
изградња водово-
дне мреже у Чек-
мину, а завршава се 
у Липовици. Село 
Ораовица и засе-
ок Река добили су 
нови пут, завршена 
је санација коло-
воза у две улице у 
Брестовцу и асфа-
литрање деонице пута Злокућане - Јашуња. На 
Међународни дан младих, подељени су угово-
ри о финансирању омладинских пројеката. Град 

Лесковац потписао је нови уговор о сарадњи са 
немачком организацијом Хелп. Одржана је једна 
од највећих туристичко-привредних манифеста-
ција Роштиљијада.

22. врњачка бања
КАНАЛ ИЗмЕЂУ НОВОГ СЕЛА И ВРЊАЦА

Општина је добила признање 
Заштитника грађана за унапређење 
приступачности јавног превоза који 
је прилагођен особама са инвалиди-
тетом. Министарство за бригу о селу 
определило је средства којима је, уз 
учешће Општине, купљен минибус са 
21 путничким седиштем. Завршена је 
изградња моста на Малој реци у Но-
вом Селу. У току је изградња канала 
између Новог Села и Врњаца, а радове 
су обишли председник Општине Бо-
бан Ђуровић и директор Општинске 
стамбене агенције Бранислав Бежа-
новић. Столарија на згради Народне 
библиотеке биће замењена уз финан-

сијску подршку Министарства култу-
ре. Одржане су манифестације Фес-
тивал филмског сценарија, Lovefest, 
Међународни фестивал класичне 
камерне музике, Дани Данила Бате 
Стојковића, Врњачки фестивал вина, 
Караван безбедности саобраћаја. 
Врњачка Бања била је домаћин Европ-
ског првенства у одбојци, Међународ-
ног тениског турнира, Међународног 
купа у фудбалу за девојчице... Асфал-
тирани су путеви у Врњачкој Бањи, 
Рсавцима и Штулцу. Aкцију добро-
вољног давања крви у Грачацу, подр-
жали су Бобан Ђуровић, Саша Грковић 
и чланови ОО.

АП Војводина определила је 
средства локалним самоуправа-
ма за суфинансирање набавке 
светлоодбојних прслука за ђаке 
прваке. Градоначелник Антонио 
Ратковић, са сарадницима, обишао 
је радове на асфалтирању улице 
Богољуба Јефтића и стадион ФК 
„Јединство“ у Светозар Милетићу. 
Град је определио средства за на-
бавку медицинске опреме за Дом 
здравља. У сарадњи са Министар-
ством грађевинарства, саобраћаја 
и инфраструктуре, започета је 
обнова пешачких прелаза код 
школа. Изграђена је сервисна саобраћајни-
ца за кориснике ОШ „Доситеј Обрадовић“. 
Градоначелник Ратковић и помоћница мини-

стра Биљана Барошевић посетили су Међу-
општинско удружење параплегичара и квад-
риплегичара, које је добило средства за ре-
конструкцију просторије и набавку опреме. У 

Стапару и Бачком Моноштору обновљене су 
просторије удружења пензионера. Подељени 
су уџбеници и школски прибор деци учесника 
ратова деведесетих година.

20. лебане
ТРИБИНА О ЗНАчАЈУ 
ДОЈЕЊА

У просторијама ОО СНС 
одржана је трибина о дојењу 
поводом Светске недеље 
дојења и истакнут је значај 
едукације и подршке трудни-
цама, мајкама и породицама 
по овом питању. Чланице Ак-
тива жена подсетиле су нас на 
важност спровођења контину-
ираних хуманитарних акција.

СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА
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35. лајковац
ИЗГРАДЊА ПАРКА

Активисти су редовно одржа-
вали штандове, делили „СНС Ин-
форматор“ и пропагандни мате-
ријал, а функционери су разгова-
рали са суграђанима. Игралиште у 
школи у Врачевићу опремљено је 
модерном подлогом и справама, а 
у школу је уведена вода са локал-
ног бунара са мини постројењем 
за хлорисање. У спортско - рекре-
ативној зони почела је изградња 
парка, између средње и основне 
школе. У МЗ Бајевац изграђена је 
ограда око игралишта ФК „Проле-
тер“. У МЗ Ћелије, након уређења 
дечјег игралишта, асфалтиран је и 
прилазни пут.

36. владиМирци
РАНчЕВИ ЗА ПРВАКЕ

Активисти и функционери ОО 
организовали су штандове на 
којима су делили „СНС Информа-

тор“ и разговарали са грађанима. 
Председник Општине др Горан 
Зарић традиционално је поделио 
ранчеве са школским прибором 
свим ђацима првацима. Рекон-

струисане су котларнице Дома 
здравља и зграде Општинске уп-
раве, уз помоћ Министарства заш-
тите животне средине. Одржана 
је Јаловичка ликовна колонија, уз 
помоћ Министарства културе.

40. бач
ГАСТРОНОмСКЕ 
мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Покрајински секретар за реги-
онални развој, међурегионалну 
сарадњу и локалну самоуправу 
Александар Софтић отворио је 
Шкембићијаду у Селенчи. У Бачком 
Новом Селу пуштена је у рад фон-

тана, дар спортске легенде Рефика 
Козића, пореклом из овог места. Ту-
ристичка организација одржала је 
гастрономску манифестацију Бачки 
котлић.

41. ковин
ДАНИ ћИРИЛИЦЕ 
У БАВАНИШТУ

Одржана је конститутивна сед-
ница новог Општинског већа, на-
кон избора извршне власти на сед-
ници СО. Специјалној болници за 
психијатријске болести одобрена 
су средства за набавку ултразвуч-
ног апарата са сондама. Одржан 

је други део манифестације „Дани 
ћирилице Баваниште“ за 2024. 
годину. Председница Општине 
Виолета Оцокољић примила је у 
радну и пријатељску посету пред-
ставнике УГ „Логарска долина“ из 
Панчева и подружнице из Ковина, 
чији су чланови припадници сло-
веначке националне мањине.

43. ПеЋинци
НАГРАДЕ ЗА ЂАКЕ 
И НАСТАВНИКЕ

Општина традиционално на-
грађује ђаке генерације са по 
30.000 динара, а носиоце Ву-

кове дипломе са по 15.000 ди-
нара, док захвалницама и књи-
гама награђује ученике који су 
постигли изузетне резултате на 
такмичењима. Поред три ђака 
генерације и 20 носилаца Вукове 
дипломе, Општина је наградила 
и 137 ученика и наставника који 
су остварили резултате на такми-
чењима.

44. бачки Петровац
СЛОВАчКЕ СВЕчАНОСТИ

Одржане су Словачке народне 
свечаности, уз финансијску подрш-
ку Покрајинског секретаријата за 
регионални развој, међурегионал-
ну сарадњу и локалну самоуправу, 
као и манифестација  Петровачки 
позоришни дани. Потписан је уго-
вор са Комесаријатом за избеглице 
и миграције о додели помоћи за 
економско оснаживање породица. 
Председница Општине Виера Кр-
стовски уручила је уговоре орга-
низацијама и удружењима за про-
граме у области спорта и редовно 
је разговарала са грађанима.

45. кањижа
ПОмОћ ЗА ЈОШ чЕТИРИ 
ПОРОДИЦЕ

У оквиру конкурса Министар-
ства за бригу о селу, по којем се 
додељују неповратна средства 
за куповину куће са окућницом, 
потписан је нови уговор о доде-
ли средстава за четири породице. 
Свечано је отворен Дом културе 
у Велебиту, који је комплетно ре-
конструисан и енергетски саниран 
захваљујући Покрајинском секре-
таријату за културу, информисање 
и односе са верским заједницама.

46. рача
5.000 ДИНАРА ЗА СВАКОГ 
ЂАКА ПРВАКА

Општинско веће, након ус-
вајања предлога првог ребаланса 
буџета, омогућило је да, поред 

традиционалних поклона добро-
дошлице за ђаке прваке, на рачун 
родитеља или старатеља сваког 
првака буде уплаћено и по 5.000 
динара.

49. жабари
КОНКУРС ЗА КЊИЖЕВНУ 
НАГРАДУ

Центар за културу објавио је 
конкурс за књижевну награду 
„Војислав Илић-Млађи“, а ауто-
ри најбоље необјављене песме 
за децу и сонета биће награђени 

новчаном наградом. Расписан 
је јавни позив Комисије за изра-
ду годишњег програма заштите, 
уређења и коришћења пољопри-
вредног земљишта у државној 
својини.

50. свилајнац
РЕНОВИРАЊЕ ШКОЛСКИх 
ЗГРАДА

Општина и Министарство ру-
дарства и енергетике потисали 
су уговор за енергетску санацију 
Пољопривредно-ветеринарске 

школа са домом ученика. Свилај-
нац је и ове године био домаћин 
Кампа ритмичке гимнастике. Цр-
вени крст Свилајнац и Црвени крст 
Гази Баба из Северне Македоније 
потписали су споразум о сарадњи. 
Завршени су радови на санацији и 
поправци школских зграда на под-
ручју целе општине.

51. Пландиште
БРИГА О ГРАЂАНИмА

На конститутивној седници 
СО, за председника Општине 
изабран је Јован Репац, за за-
меника Љубомир Ракић, а за 
председника СО Душан Ћурчић. 
У Милетићеву је уређена енер-
гетска санација објекта школе. 
У сарадњи са Министарством 
за бригу о селу, локална само-
управа наставила је реализа-
цијом пројекта куповине сеоске 
куће са окућницом. Општинска 
управа расписала је јавне по-
зиве за финансирање трошкова 
смештаја ученика средњих шко-
ла. Настављамо са суфинанси-
рањем мера енергетске санације 
стамбених зграда, породичних 
кућа и станова. Обележени су 
месна и храмовна слава у План-
дишту и Великогоспојински 
дани у Великој Греди. Председ-
ник Репац, са сарадницима, по-
сетио је ђаке поводом почетка 
школске године.

39. зрењанин
СПОРТСКИ КАмП ЗА мЛАДЕ

Град је финансирао реновирање унутра-
шњости објекта Дома здравља „Др Бошко Вреба-
лов“, у који је смештена Служба за здравствену 
заштиту жена. Министар Ђорђе Милићевић от-
ворио је, заједно са градоначелником Симом Са-
лапуром, Спортски камп за младе из дијаспоре и 
са подручја АП Косово и Метохија. Град је и ове 

године обезбедио бесплатне уџбенике, школске 
торбе и прибор за све ђаке прваке. Градоначел-
ник Салапура посетио је Елемир, где је обишао 
просторије шах клуба „Нафтагас“, вртић при ОШ 
„Светозар Марковић Тоза“ и домаћинство Дра-
гана Соломуна, произвођача пекмеза, ракије и 
ликера.

48. лозница
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА АЛЕКСАНДРА ВУчИћА

Државна церемонија обележавања годишњи-
це „Олује“ уприличена је на новоизграђеном 
стадиону „Лагатор“. Председник Александар Ву-
чић обишао је новоизграђене објекте у касарни 
у Клупцима. Министар за јавна улагања Дарко 
Глишић посетио је домаћинство Босиљке Перић 
у Горњој Ковиљачи и обишао модерни хирурш-
ко-гинеколошки блок Здравственог центра. У 
Текеришу је обележена 110. годишњице Церске 

битке. Председник Вучић је од 4. до 8. септембра 
боравио у Подрињу, где је разговарао са грађа-
нима и посетио више села, општина и градова. 
Обишао је радове на реконструкцији пута Бојић-
Текериш и на изградњи брзе саобраћајнице Ша-
бац-Лозница, затим положио венац на Спомен-
костурницу „Гучево“, посетио школе у Брезјаку, 
Недељицама и Коренити, као и Здравствени цен-
тар у Лозници.

47. среМски карловци
мИНИСТАРКА мЕСАРОВИћ СА 
ПРОИЗВОЂАчИмА АЛКОхОЛНИх ПИћА

М и н и с т а р к а 
привреде Ад-
ријана Месаро-
вић сусрела се 
са председни-
ком Општине и 
представницима 
винарија, дести-
лерија и пивара, 
и разговарала о 
подстицају раз-
воја прерађивач-
ких капацитета 
за ову годину.

38. књажевац
ПОСЕТА НИКОЛЕ БЕРТОЛИНИЈА

Шеф одељења за сарадњу у 
Делегацији ЕУ у Србији Никола 
Бертолини посетио је објекте 
подржане кроз програм ЕУ ПРО 

Плус у Књажевцу - рехабилита-
циони и спа центар на Бањици 
и офталмолошку ординацију 
која је добила нову опрему.

37. црна трава
ИЗЛЕТ ЗА 
ОмЛАДИНЦЕ

Поводом Међународног 
дана младих, организовали 
смо излет до Јагодине и посе-
ту Аква парку, као и турнире у 
баскету 3х3 и стоном тенису. 
На Власинском језеру помо-
гли смо организацију Мемо-
ријалног турнира у фудбалу 
у част познатог предрат-
ног фудбалера Александра 
Аранђеловића. Радили смо на 
одржавању локалних и нека-
тегорисаних путева.

42. бојник
АСФАЛТ НА ПУТУ ОБИЛИћ-КАЦАБАћ

Асфалтиран је важан пут-
ни правац Обилић-Кацабаћ. 
Укупна дужина асфалтираних 

деоница је нешто више од три 
километра, а вредност радова 
је више од 36 милиона динара.

СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА
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52. Мали зворник
ОБНОВА мОСТА 
У КАРАКАЈУ

Председник Србије Александар 
Вучић разговарао је са грађанима 
Малог Зворника и околних места о 
пројекту „Јадар“ и о другим тема-
ма, и стрпљиво, пуна четири сата, 
одговарао на њихова питања. 
Министар Дарко Глишић најавио 
је помоћ државе у решавању про-
блема водоснабдевања и санацији 
школе у Доњој Борини. Органи-
зован је традиционални сусрет 
Малозворничана и Зворничана на 
мосту краља Александра Првог 
Карађорђевића. Локална самоу-
права набавила је камион ауто-
подизач за контејнере како би по-
бољшала услугу одвожења смећа. 
Као што је председник Александар 
Вучић обећао грађанима, почела 
је обнова моста у Каракају на коме 
је, због оштећења, био забрањен 
саобраћај камионима.

53. краГУјевац
БОЉА ИНТЕГРАЦИЈА РОмА

У току је реализација четворо-
годишњег пројекта социјалне ин-
клузије Рома и других осетљивих 
особа у Србији 2023-2026, који 
финансира швајцарска организа-
ција ХЕКС/ЕПЕР.

55. ковачица
ЛЕТЊЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Одржане су манифестације 
Дани Падине и Великогоспојински 
дани у Црепаји, а у Ковачици је 
одржано такмичење у прављењу 
словачког специјалитета - ташки 
са маком. Покрајинска заштитни-
ца грађана, омбудсманка доц. др 
Драгана Ћорић, посетила је Ко-
вачицу у оквиру јачања сарадње 
између покрајинских и локалних 
институција.

56. Мало црниЋе
УџБЕНИЦИ И ПЕРНИЦЕ

Општина је, и ове године, уз по-
моћ Министарства за бригу о поро-
дици и демографију, обезбедила 
бесплатне уџбенике за све ученике 

од првог до осмог разреда основне 
школе. Такође, обезбеђене су и пе-
рнице за ђаке прваке.

59. бор
АКЦИЈА ДАВАЊА КРВИ

У сарадњи активиста ГО СНС 
Бор и Института за трансфузију 
крви Клиничког центра Ниш, одр-
жана је акција добровољног да-
вања крви.

60. десПотовац
СВЕчАНИ СКУП 
У мАНАСИЈИ

Литургији у манастиру Мана-
сија, поводом ктиторске славе и 
обележавања дана Светог Стефа-
на, присуствовали су председник 
Владе Милош Вучевић, минист-
ри Никола Селаковић и Немања 
Старовић, као и председник СО 
Деспотовац Никола Николић, 
председник Општине др Златко 
Марјановић и делегација Војске 
Србије. Министар Селаковић наја-
вио је да се до 2027. године оче-

кује свеобухватна реконструкција 
манастира Манасија. 

61. велика Плана
ОБИЛАЗАК СУГРАЂАНА

Председник Општине Стра-
хиња Павешковић посетио је МЗ 
Бресје и обишао локације које за-
хтевају санацију и реконструкцију. 
Обишао је и две породице којима 
је неопходна помоћ и најавио да 
ће Општина уложити напоре како 
би им помогла. Општина је конку-
рисала код Министарства држав-
не управе и локалне самоуправе 

за обнову јавног осветљења. Одр-
жана је манифестација Укус Вели-
ке Плане. 

63. бачка тоПола
ТЕЛЕВИЗОР ЗА мАЛИШАНЕ

Председник СО Саша Срдић и 
члан Општинског већа за обра-
зовање Милан Јанус посетили су 
одељење Предшколске установе у 
Томиславцима, пожелели срећан по-
четак нове школске године и покло-
нили малишанима телевизор. Сред-
ства за ову акцију обезбеђена су од 
чланова и симпатизера странке.

57. осечина
САЈАм ШЉИВА

Одржана је традиционална манифеста-
ција Сајам шљива, коју је свечано отворила 
министарка државне управе и локалне само-
управе Јелена Жарић Ковачевић, заједно са 

председником Општине Николом Томићем. 
Наш Сајам посетили су председник Владе Ср-
бије Милош Вучевић и министар Дарко Гли-
шић.

62. книЋ
ЛЕТЊИ КАмП ЗА мЛАДЕ ИЗ 
РЕГИОНА И ДИЈАСПОРЕ
Општина и Канцеларија за 

младе угостили су око 150 мла-
дих српског порекла из дијаспо-
ре и њихове менторе из градова 
Шведске, као и из Трста, Книна, 
Требиња и Берана. Седмодневни 
тематски летњи камп за младе из 
региона и дијаспоре отворили су, 

у порти храма Светог Архангела 
у селу Борач, министар без порт-
феља Ђорђе Милићевић и пред-
седник Општине Срећко Илић. 
Гости из иностранства и домаћа 
културно-уметничка друштва ор-
ганизовали су заједнички концерт 
свих фолклорних ансамбала.

Одржан је редован са-
станак чланова Уније жена 
и Уније младих на тему бу-
дућих активности. Наставља 
се асфалтирање путних пра-
ваца у селима, а за деоницу 
у месту Риљац издвојена 
су средства Министарства 
за равномерни развој. Ма-
нифестација „Трстеник на 
Морави“ окупила је бројне 
учеснике међу којима су 
били и наши чланови, који су 
се дружили уз кување рибље 
чорбе. Чланице Уније жена 
угостиле су представнице 
Уније жена ГO СНС Круше-
вац, које су, такође, учество-
вале у такмичењу.

58. трстеник
ДРУЖЕЊЕ НА мОРАВИ

54. оПово
УџБЕНИЦИ И 
РАНчЕВИ ЗА ПРВАКЕ 
И ПРЕДШКОЛЦЕ

Локална самоуправа обез-
бедила је бесплатне уџбенике 
за све ђаке прваке и бесплат-
не ранчеве за све предшкол-
це. Председница Општине 
Анка Симин Дамјанов посети-
ла је реновиране и адаптира-
не просторије школе у Баран-
ди. У Сефкерину су одржани 
Мото скуп и Пасуљијада.

68. барајево
ШТАНДОВИ НА ВИШЕ ЛОКАЦИЈА

64. беоГрад

ГЛАВНА АУТОБУСКА СТАНИЦА НА НОВОЈ ЛОКАЦИЈИ

Сваког понедељка одржа-
ване су седнице ОО СНС и са-
станци МО. Активисти, функ-
ционери и председник ОО 

Слободан Адамовић редовно 
су одржавали штандове и раз-
говарали са грађанима на више 
локација.

65. Гроцка
ПОСЕТА ПРЕмИЈЕРА ВУчЕВИћА 
И мИНИСТАРА
Председник Владе Србије 

Милош Вучевић и министарке 
Адријана Месаровић и Милица 
Ђурђевић Стаменковски посе-
тили су Центар за културу „Ран-
чићева кућа“. У току је изградња 
дечјег вртића у Умчарима. 
Председник ГО Гроцка др Саша 
Чапрић, по ступању на дуж-

ност, обишао је свих 15 месних 
заједница и разговарао са грађа-
нима. Дом здравља организовао 
је бесплатне превентивне пре-
гледе. Пријем грађана код пред-
седника ГО Гроцка организован 
је сваке среде од девет до 11 ча-
сова. Одржане су традиционалне 
Грочанске свечаности.

66. вождовац
У СЛУЖБИ ГРАЂАНА
На конститутивној седници 

Скупштине ГО Вождовац, за 
председницу Општине изабрана 
је Бојана Јакшић. Дом здравља 
спроводи кампању превентивних 
прегледа становништва, а фор-
миран је и Кутак здравља у циљу 
превенције хроничних незараз-
них болести. Грађани којима је 
потребна помоћ општинских 
служби могу да разговарају са 
председницом Општине и ње-
ним сарадницима сваког уторка 
од 10 до 14 часова. Председница 
Јакшић обишла је базене СРЦ. 

Поводом црквене славе, у Белом 
Потоку организован је тради-
ционални догађај „Као некад“. 
Председница Јакшић потписа-
ла је уговор са амбасадом Руске 
Федерације и представницима 
фирме „Кото“ и „Лукоил“ о обно-
ви споменика Совјетским ратним 
ветеранима на Авали. Почело је 
уређење Авалског пута поред 
школе у Прњавору. Хуманитарни 
турнир у малом фудбалу одржан 
је у насељу Степа Степановић, а 
прикупљени новац иде деци са 
КиМ.

69. нови беоГрад
АКЦИЈЕ УРЕЂЕЊА
Активисти ОО уредили су 

атријум у улици Антифаши-
стичке борбе, окречили жар-
дињере и део фасаде зграде 
која је била исписана гра-
фитима, а затим офарбали и 
комплетну ограду. Уређене 
су и жардињере у Блоку 30. 

Активисти МО Царина и Сту-
дентски град очистили су пе-
шачку и бициклистичку стазу 
у Париске комуне. Активисти 
су уредили дечје игралиште и 
фудбалски терен у Блоку 70, а 
у Блоку 30 очистили су стазе и 
паркиралишта.

67. звездара
СЕДНИЦА СО И НОВЕ АКЦИЈЕ
Звездарски напредњаци уредили су дечје паркове у 

Миријеву и Коњарнику. Чланови Савета за правна пи-
тања сваког четвртка организују пријем грађана у прос-
торијама ОО. На конститутивној седници Скупштине, 
за председника Општине изабран је Михаило Доско-
вић. Нашим члановима који су у августу славили славе, 
уз честитке, уручили смо и пригодне славске поклоне.

Председник владе Милош вучевић и МинисТар дарко глишић 
обишли су Традиционалну воћарску МаниФесТациЈу

Након више од пола века, Бео-
градска аутобуска станица мења 
локацију. Од 29. септембра сви 
аутобуси преусмерени су у Блок 
42 на Новом Београду, поред же-
лезничког стајалишта Нови Бео-

град и станица градског превоза. 
На месту где се некада налазило 
нехигијенско насеље, сада се 
простире модеран станични пла-
то са 65 перона и паркингом од 
186 места, као и нове прилазне са-

обраћајнице које омогућавају лак 
приступ станици из свих праваца.

„У току је изградња станичне 
зграде од 27.000 квадрата која ће 
изгледом и садржајима моћи да 
парира главним станичним згра-

дама у светским метрополама, а 
до њеног завршетка путници ће 
користити привремени објекат 
са основним садржајима“, рекао 
је градоначелник Београда Алек-
сандар Шапић.
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72. лазаревац
У СЛУЖБИ 
СУГРАЂАНА
За председника Општи-

не изабран је Томислав Ри-
кановић који је, по ступању 
на дужност, одржао саста-
нак са запосленима у Упра-
ви, са извођачима радова 
на пројектима подземне 
гараже и вртића у Степоје-
вцу, као и са директорима 
предузећа и институција. 
Проблем водоснабдевања 
решен је тако што је договорено да се сви бу-
дући радови на водоводној мрежи одвијају 
ноћу. Реконструисана је сала у Центру за 
културу. Активисти омладине и чланови 
општинског руководства делили су странач-
ки материјал и разговарали са суграђанима. 

Председник Рикановић посетио је рукоме-
таше РК „Колубара“ и ФК „Пролетер“ у Вр-
бовну, где се гради свлачионица. У току су 
радови на путу Велики Црљени - Јунковац, на 
реконструкцији пута Стара Монтажа-Стрмо-
во-Пркосава-Рудовци-Мали Црљени, на ре-
конструкцији крова ОШ „Дуле Караклајић“ и 

Зелене пијаце. Организован је пријем грађа-
на. У току је проширење водоводне мреже у 
Апатинској улици у Рудовцима, а у МЗ Вели-
ки Црљени реконструисан је део Улице 3. ок-
тобра. Чланови Већа посетили су најстарије 
суграђане и пољопривредна газдинства. По-
дељена су колица са носиљком за 120 беба.

70. савски венац
ПОСЕТА ПОРОДИЦАмА

ГО Савски венац обезбедила је 
бесплатан школски прибор за све 
ђаке прваке. Одржане су Дечје 
летње игре у Топчидерском пар-
ку и радионица за средњошкол-
це у Музеју афричке уметности. 
Реконструисана је Југ Богдано-
ва улица. Председник општине 
Милош Видовић разговарао је 
са грађанима сваког четвртка. 
Поводом почетка школске годи-
не, потпредседник ОО Милош 
Видовић посетио је породицу са 
двоје деце и поклонио им школ-
ски прибор. Функционери ОО 

Вук Петијевић и Весна Видовић 
посетили су породицу која нам се 
обратила за помоћ при набавци 
инвалидских колица. Одржана је 
конститутивна седница СО Сав-
ски венац на којој је за председ-
ника Општине изабран Милош 
Видовић. Председник Видовић 
и директор ЈКП „Београдски во-
довод и канализација“ Радомир 
Вујадин разговарали су са грађа-
нима Облаковске, Добропољске, 
Ветерничке и Фабрисове улице, 
који су се суочили са проблеми-
ма услед обилних киша.

77. обреновац
НАГРАДЕ ЗА 
НАЈБОЉЕ ЂАКЕ
Поставља се завршни слој ас-

фалта на путу од МЗ Дражевац 
ка МЗ Мислођин, а након асфал-
тирања, овим путем ће се до Об-
реновца стизати за 15 минута. У 
оквиру пројекта ГО Обреновац 
„Матурско лето“, и ове године, 
најбољи матуранти и ученици 
награђени су путовањем на Крф. 
Заједно са њима, на пут је крену-
ло и 10 ученика из општина Ву-
читрн и Обилић.

71. стари Град
ПЛАНИРАЊЕ АКТИВНОСТИ

Одржавани су редовни са-
станци на којима смо планира-
ли будуће активности. Наши 
активисти разговарали су са 
грађанима, прикупљали њихове 

сугестије и примедбе, које ће 
бити саставни део наших ини-
цијатива. Радослав Марјановић 
поново је изабран за председни-
ка Општине.

73. Младеновац
ДРУЖЕЊЕ НА ШТАНДОВИмА

На конститутивној седни-
ци Скупштине, за председника 
Општине изабран је Богдан Вукса-
новић. Савког викенда дружимо 
се и разговарамо са суграђанима. 
Почела је реконструкција дотраја-
лог коловоза у Првомајској улици 
у Дубони. Државни секретар у 
Министарству здравља, доц. др 
Александар Стефоски, заједно са 
председником Богданом Вукса-

новићем и одборником Милошем 
Петровићем, обишао је радове на 
изградњи амбуланте у Рабровцу 
и новоизграђену амбуланту у Ко-
вачевцу. Више од 700 малишана 
прошло је кроз бесплатну школу 
пливања. Организована је доде-
ла ауто-седишта за више од 100 
беба. Чланови нашег ОО угости-
ли су члана Главног одбора СНС 
Андреја Вучића.

74. врачар
РАДНЕ АКЦИЈЕ
Одржана је седница 

Скупштине ГО Врачар 
на којој је трећи пут 
заредом за председни-
ка Општине изабран 
проф. др Милан А. Не-
дељковић. У разгово-
ру са станарима улице 
Јована Рајића, добили 
смо молбу за уређење 
простора иза зграда. 
Том приликом, окре-
чени су зидови, нанета 
је антиграфит заштита 
и покошена је трава.

75. раковица
ПОмОћ ЗА ИНТЕРНО РАСЕЉЕНА ЛИЦА

Настављено је решавање 
стамбеног питања за избегла и 
интерно расељена лица, тако је 
Љубиша Матановић са Космета 
добио средства за куповину се-
оске куће и грађевинског мате-
ријала на конкурсу ГО Раковица 
и Комесаријата за избеглице. У 
амбуланти на Канаревом брду 
организовано је више превен-
тивних прегледа без закази-
вања. Активисти МО Петлово 

брдо уредили су парк Борићи. 
Милош Симић поново је изабран 
за председника Општине. У Ра-
синској улици решен је проблем 
који су изазвале обилне падави-
не, када је дошло до озбиљног 
урушавања земље и поткопа-
вања улице. Уочи одласка на 
Параолимпијске игре у Париз, 
председник Симић посетио је 
Филипа Граовца, члана српског 
параолимпијског тима.

78. сУрчин
РАДОВИ НА ИНФРАСТРУКТУРИ

Функцију председника ГО 
Сурчин у наредном периоду оба-
вљаће Милош Дангубић. У Боље-
вцима је изграђена нова капела 
на православном гробљу, као и 
плато и стазе до гробних места. 
Такође, изграђено је 75 ћуприја 
и три километара каналске мре-
же. Општина финансира пројекте 

уређења три цркве са укупно два 
милиона  динара. Асфалтиране 
су улице Јаковачки Кормандин 
и Браће Николић. У Бољевцима 
је обележена сеоска слава Света 
Петка, организовањем културно-
уметничких, спортских и забав-
них програма током Великогос-
појинских дана.

76. соПот
ОБНОВЉЕНА ГИНЕКОЛОШКА 
АмБУЛАНТА
Отворена је реконструиса-

на гинеколошка амбуланта, оп-
ремљена најсавременијом опре-
мом. У циљу решавања проблема 
водоснабдевања становника Гу-
беревца, ископан је бунар. Ас-
фалтиране су улице Андреје Мит-
ровића у Раљи и Драгољуба Спа-
сића у Бабама. У склопу уређења 
дворишта школе у Ђуринцима, 
асфалтиран је спортски терен. У 
школи на Тресијама изграђена је 
стаза од улице до улаза у објекат. 

У организацији ГО Сопот и Лова-
чког удружења „Космај“, одржа-
на је Гулашијада. Активисти ОО 
учествовали су у организацији 
турнира у малом фудбалу у више 
месних заједница. У Сопоту је 
одржан турнир у баскету. Наста-
вљено је са уређивањем јавних 
површина око месних заједница, 
спортских терена, школа и спо-
мен обележја. Започето је про-
бијање колског пута за Горње 
шуме у Неменикућама.

79. чУкарица
АСФАЛТИРАЊЕ УЛИЦА

За председника Градске општи-
не изaбран је Никола Аритоновић. 
У Железнику су саниране још 
две саобраћајнице, а завршено 
је уређење пешачких стаза пре-
ма Споменику палим борцима. У 
току је уређење стаза и поправка 
степеништа у Рушњу. Радови се 
изводе и у улицама Оморика и 
Јасенова у насељу Церак виногра-
ди, а приведени су крају радови 
на пешачкој стази у Улици кнеза 

Вишеслава, као и на прилазној 
стази која спаја рампе за особе са 
инвалидитетом у Стојана Матића, 
те у улици Арчибалда Рајса. Завр-
шено је асфалтирање улице Сте-
вана Филиповића у Железнику, 
као и рехабилитација дела улица 
и дела водоводне мреже у Вели-
кој Моштаници. Санирана је ули-
ца Станиславског, уз постављање 
новог асфалта и поправку шахто-
ва, сливника и ивичњака.



ПриЈеМ за учеснике ПараолиМПиЈскиХ игара у Паризу и чланове 
њиХовиХ сТручниХ шТабова, коЈи су освоЈили шесТ Медаља

Председник владе србиЈе Милош вучевић са грађаниМа и учеснициМа 
МаниФесТациЈе дани Породице

свечано оТварање новоизграђеног доМа здравља „србиЈа“ у сТанариМа 
у реПублици срПскоЈ

обилазак радова на изградњи ауТо-ПуТа београд-зрењанин-нови сад, 
на делу изМеђу глогоњског и Јабучког риТа

ПоводоМ обележавања дана срПског ЈединсТва, слободе и националне засТаве, Председник србиЈе александар вучић угосТио Је ученике и насТавнике 
основниХ школа и Председнике оПшТина из реПублике срПске и црне горе

бЕоГРАД

ДобоЈ

ПЕРЛЕз ГЛоГоЊСКИ РИТ

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА
бЕоГРАД


